


YAŞAM
13 Ekim 2016 Perşembe2

SANATA ve Sanatçıya
olan destekleriyle herke-
sin takdirini kazanan Ma-
nisa Büyükşehir
Belediyesi her kesimden
sanatçıyı Manisalılarla bu-
luşturmaya devam ediyor.
Büyükşehir Belediyesi’nin
aylık kültür sanat etkinlik-
leri kapsamında ‘Renkli
İzdüşümler’ adlı karma
sanat eserleri sergisinin
açılışı yapıldı. Kültür Mer-
kezi Meclis Fuaye Sa-
lonu’nda gerçekleştirilen
açılışa, Büyükşehir Bele-
diyesi Kültür ve Sosyal
İşler Dairesi Başkanı
Ergün Aksoy, Basın Yayın
ve Halkla İlişkiler Dairesi
Başkanı Nursel Ustameh-
metoğlu, CHP İl Teşkilatı

ve davetliler katıldı. Res-
samlar, Arzum Sanal-
Seval Arslan, Seramik
Sanatçıları Ayşenur
Oktay-Eda Ersöz, Sera-
mik ve El Sanatları Sanat-
çısı Kamer Eraybat ve Çini
Sanatçıları Eda Yılmaz,
Tuğba Sarıpınar-Özcan
Arslan’ın eserlerinin yer
aldığı sergiyi gezen proto-
kol, eserler hakkında sa-
natçılardan bilgiler aldı.
Sanatçılar eserlerinin ser-
gilenmesinde desteklerini
esirgemeyen Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi’ne te-
şekkür etti. ‘Renkli
İzdüşümler’ sergisinin 12-
16 Ekim tarihleri arasında
Kültür Merkezi Meclis
Fuaye Salonu’nda ziyaret

edilebileceği belirtildi.
FATİH SERGİ 

SALONU SANATA

KATKI SAĞLAYACAK

Büyükşehir Belediyesi
olarak sanata ve sanat-
çıya olan desteklerini sür-
düreceklerini belirten
Kültür ve Sosyal İşler Dai-
resi Başkanı Ergün Aksoy,
bu tür sergilerin eserlerini
yaratmış olan sanatçılara
her anlamda destek oldu-
ğunu belirtti. Aksoy,
“Yakın zamanda açılacak
olan Fatih Sergi Salonu ile
Manisa’ya daha modern
bir sanat galerisi kazandır-
mış olacağız. Kültürel et-
kinliklerimiz de olmaya
devam edecek” diye ko-
nuştu. Haber merkezi

İZMİR’DE ilçelerin tanı-
tımına katkı sağlamak ama-
cıyla faaliyet gösteren İzmir
Dernekler Konfederasyonu,
İzmir’e bağlı bir ilçe olma-
masına rağmen Salihli’yi de
ilgi alanına kattı. Salihli’yi
daha yakından tanımak ve
potansiyelini yerinde gör-
mek üzere Salihli Ticaret ve
Sanayi Odası’nın konuğu
olarak, Salihli Eğitim, Kültür
ve Dayanışma Derneği
Genel Sekreteri İsmail
Akarsu koordinatörlüğünde
ilçeye bir gezi düzenleyen
konfederasyon üyeleri,
turun ilk durağında dün-
yada ilk madeni paranın
darp edildiği toprakları
gezdi. Lidya Uygarlığı’nın
Başkenti Sardes, şimdiki
adıyla Sart’ta Artemis Tapı-
nağı ve Gymnasium’da
bilgi alan grup üyeleri, ören
yerlerine hayran kaldı.

Salihli’nin etnografik de-
ğerlerinin başarılı bir şekilde
sergilendiği Müdire Hanım
Evi’ni de gezen Konfede-
rasyon üyeleri, müzede ser-
gilenen objeleri yakından
inceledi. Müzeden yürüye-
rek tarihi Salihli Garı’na
giden, buradan da çarşıya
geçerek Salihli Odun Köfte-

si’nin tadına bakan İzmirli-
ler, daha sonra Salihli Tica-
ret ve Sanayi Odası’nda
düzenlenen toplantıya ka-
tıldı.

Salihli TSO Yönetim Ku-
rulu Başkanı İbrahim Yük-
sel, ilçe hakkında kısa
bilgiler verdikten sonra,
odanın yaptığı faaliyetleri
anlattı. Salihli’nin ticaret ve
sanayisinin yanı sıra tanıtı-
mına, kültürüne ve eğiti-
mine de katkı verdiklerini
anlatan Yüksel, “Tarihi zen-
ginliklerimiz, gezilip görüle-
cek yerlerimiz çok fazla.
Ama ne yazık ki tarihi zen-
ginliklerimizi ticarete yansı-
tamıyoruz. Tanıtım
yönünden yetersiz kalıyo-
ruz. Bir müzemizin bulun-
maması büyük bir
eksikliktir. Ören yerlerimizi
yıllık 50-60 bin turist gezi-
yor. Bu sayı çok yetersizdir.
Sart’tan istediğimiz ölçüde
yararlanamıyoruz. Oda ola-
rak Salihli’ye dikkat çek-
mek için 'Görülmeye Değer
Kent Salihli' başlıklı bir
proje uyguluyoruz. Bu çer-
çevede Salihli’ye gruplar
getirip, değerlerimizi tanıt-
maya çalışıyoruz.” dedi.

İzmir Dernekler Konfe-

derasyonu Genel Başkanı
Turgay Yokuş da, Salihli’ye
karşı ilgilerini ve yaptıkları
çalışmaları şöyle anlattı:

“9 Eylül 1994 yılında İz-
mirliler Derneği olarak, İz-
mir’i İzmir yapan değerlere
sahip çıkılması, yaşatılması
ve bunların İzmir’in turizm
ve kültürüne kazandırılması
amacı ile kurulan derneği-
miz, 2009’da İzmir Kent Fe-
derasyonu olarak ilçelerde
kurulan dernekleri de çatısı
altında topladı. 2015 yılında
da üç federasyon ve der-
neklerin oluşturduğu İzmir
Dernekleri Konfederas-
yonu’nu kurduk. Salihli Eği-
tim ve Kültür Derneği’nin de
bünyemize katılması so-

nucu, Salihli de ilgi alanı-
mıza girdi. Markalaşma ve
kentsel dönüşüm konula-
rında çalışma gruplarımız
var. Seçeceğimiz 5-6 ilçe
üzerinde yoğunlaşarak, ça-
lıştaylar düzenleyerek ilçele-
rin potansiyellerini ortaya
çıkarmak ve tanıtımlarına
katkı sağlamayı amaçlıyo-
ruz. Seçtiğimiz bu pilot ilçe-
ler arasında Salihli ilçesi de
bulunuyor.”Aralarında çok
farklı mesleklerden temsilci-
lerin yer aldığı İzmir Dernek-
ler Konfederasyonu üyeleri,
daha sonra Lidya Sardes
Termal Otel ve Kurşunlu
Kaplıcaları’nı da ziyaret ede-
rek Salihli’deki turunu ta-
mamladı. İHA

Renklerin İzdüşümü bu sergide
Manisa Büyükşehir
Belediyesi’nin aylık
kültür sanat etkinlik-
leri kapsamında ‘Ren-
kli İzdüşümler’ adlı
sergi açıldı. Resim, Se-
ramik, El Sanatları ve
Çini sanatı üzerine
eserlerin yer aldığı
sergi, 16 Ekim tarihine
kadar açık olacak.

Manisa’nın Salihli ilçesi Ticaret ve Sanayi Odası or-
ganizasyonu ile Salihli’ye gelen İzmir Dernekler
Konfederasyonu üyeleri, ilçenin tanıtımı konusunda
etkin işbirliği yapma konusunda görüş alışverişinde
bulundu. 

İzmir Dernekler
Konfederasyonu
üyeleri Salihli’ye

hayran kaldı
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İl ve içe merkezlerinde 

5 günlük tahmin

HAVA DURUMU GÜNÜN OLAYI

Havuzlu Eczanesi
0236 239 53 52

Gözde Eczanesi
0236 231 08 00

Babacan Eczanesi
0236 238 60 20

13/10/1905 Galatasaray Spor Kulübü kuruldu.
13/10/1911 İtalyanlar, Derne'yi işgal etti.
13/10/1914 Garrett Morgan, gaz maskesini icat etti ve patentini aldı.
13/10/1918 Talat Paşa liderliğindeki İttihat ve Terakki hükümeti Mondros Mütarekesi'ni imza-
layarak Osmanlı için I. Dünya Savaşı'nı bitirdi ve istifa etti.
13/10/1923 Türkiye Büyük Millet Meclisi toplandı; Ankara'nın hükümet merkezi olması karar-
laştırıldı. Mübadele, İmar ve İskân Bakanlığı kurulması TBMM’de kabul edildi.
13/10/1935 Türkiye Mason Locaları kapatıldı. Locaların mal varlığı hükümete devredildi.
Türkiye Mason Cemiyeti hükümet telkinleri doğrultusunda faaliyetini durdurma kararı almıştı.
13/10/1968 İlk Türkiyeli işçi kafilesi, Avustralya'ya hareket etti.
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Manisa Eczacı Odası Genel Sekreteri Devrim Balı, kış aylarının yaklaştığı
şu günlerde ülkenin önemli bir tehlikeyle karşı karşıya kaldığını vurguladı

Zatürre aşısı bulunamıyor!..

MANİSA Eczacı Odası
Genel Sekreteri Devrim Balı
ülke genelindeki ecza de-
polarında zatürre aşısı bu-
lunamadığına dikkat çekti.
Konuyla ilgili açıklama
yapan Balı, aşı bulunama-
masının sebebini ise şöyle
açıkladı: “Kamunun uygula-
dığı fiyat baskısı. Bu ne-
denle kendilerince yeterli
fiyatı alamayan firmaların

aşıyı Türkiye’ye getirme-
mesi.”

“BİZ BULAMIYORUZ,
BULAMAYINCA DA

VATANDAŞA 
VEREMİYORUZ” 

İlacın Türkiye’ye getiril-
memesi dolayısıyla zatürre
aşısını ilaç dağıtım kanalla-
rında bulamadıklarını akta-
ran Balı, dolayısıyla
eczanelerde vatandaşlara

aşı satılamadığını belirtti. 
“AŞININ ÖNEMİ BÜYÜK”

Zatürre hastalığının
özellikle 65 yaş üstü vatan-
daşlarda sık görüldüğünü
ve ölümcül olabildiğini söy-
leyen Balı, “Hekimler ta-
rafından 50 yaşından
büyük olup şeker, astım,
KOAH, kalp, karaciğer
yetmezliği, kanser has-
talığı olanların mutlaka
aşı yaptırması gerekti-
ğini öneriyor. Bunun dı-
şında sigara içenlerin de
yaşı kaç olursa olsun,
akciğer hastalığı gelişsin
ya da gelişmesin mutlaka
zatürre aşısı yaptırmalı.”
dedi.
“ANTİBİYOTİK DİRENCİ
ERİŞKİN AŞILAMASINI

DAHA DA ÖNEMLİ 
HALE GETİRDİ”

Birçok
hastalığa
karşı antibi-

yotik ilaç kullanımının, anti-
biyotik direncini arttırdığını,
bu nedenle de erişkinlerin
aşı yaptırmasının daha da
önem kazandığını ifade
eden Balı, “Eskiden bu di-
renç yoktu, hastaların

önemli kısmı iyileşiyordu.
Direnç olunca tedavi zor-
laştı. Korunmanın önemi
daha da ortaya çıktı. Günü-
müzde zatürreden ölüm-
lerde ciddi bir artış söz
konusu. Zatürre aşısının 5
yılda bir tekrarlanması ge-
rekiyor. Yılın her döne-
minde aşı yapılabilir.” dedi.

“Yeterli fiyatı alamayan firmalar Türkiye’ye zatürre
aşısı getirmiyor.” Bu açıklamalar Manisa Eczacı Odası

Genel Sekreteri Devrim
Balı’ya ait. Balı, ölümcül
etkisi olan zatürreye karşı
geliştirilen aşının ülkede
bulamadıklarını ve bu ne-
denle vatandaşa sunama-
dıklarını dile getirdi. 

BURHAN
AKDEMİR

ÖZEL HABER
Erik ağacı ikinci kez çiçek açtı

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesinde ekim ayı ortasında
çiçek açan erik ağacı şaşırttı.

Sarıgöl'ün Ayan Mahallesi'nde çiftçilikle uğraşan 66
yaşındaki İsmail Akın’ın evinin bahçesindeki erik ağacı
bu yıl ikinci kez çiçek açarak görenleri adeta şaşkına
çevirdi.

Bahçesindeki 6 yıllık erik ağacının bu sene ikinci kez
çiçek açmasının herkesi şaşırttığını belirten İsmail Akın,
"Bu mevsimde eriklerin üzerinde yapraklar var. Buna
rağmen ikinci kez çiçek açmaya başlaması beni de en-
dişelendirdi. Bakalım ikinci erikleri verecek mi?" diyerek
sabırsızlıkla sonucu beklediğini anlattı. İHA

Kaybolan yaşlı adamın cesedi 9 ay sonra bulundu
SPİL Dağı eteklerinde

parçalanmış olarak bulunan
cesedin 9 ay önce kaybolan
89 yaşındaki Necmi Avcı’ya
ait olduğu tespit edildi

Manisa'da 4 Ocak 2016
tarihinde vergi borcunu yatır-
mak üzere evinden ayrılan ve
bir daha kendisinden haber
alınamayan 89 yaşındaki
Necmi Avcı’nın cansız bedeni
9 ay sonra parçalanmış bir
şekilde Spil Dağı eteklerinde
bulundu.

Şehzadeler ilçesine bağlı
Karaoğlanlı Mahallesi'nde ya-

şayan ve 4 Ocak
2016 tarihinde
vergi borcunu ya-
tırmak için evden
ayrılan 89 yaşın-
daki Necmi Av-
cı’dan haber
alınamaması üze-
rine Manisa’da
günlerce AKUT ta-
rafından aramalar
yapılmış ancak
yaşlı adam bulunamamıştı.

Bu sabah Spil Dağı etek-
lerinde hayvanlarını otlatan bir
kadın tarafından parçalanmış

bir ceset bulun-
duğu ihbarını
alan polis ekipleri
olay yerine gide-
rek incelemede
bulundu. Ekipler
cesedin üzerin-
den çıkan kimlik-
ten 9 ay önce
kaybolan Necmi
Avcı'ya ait oldu-
ğunu tespit etti.

Avcı’nın cansız bedeni kesin
ölüm sebebinin belirlenmesi
için İzmir Adli Tıp Kurumuna
gönderildi. İHA

Manisalı kayıp kadın
her yerde aranıyor

MANİSA'DA kay-
bolan 40 yaşında
Nihal Özçelik'ten 8
gündür haber alına-
mıyor. Edinilen bilgi-
lere göre, 40 yaşında
olan kayıp Nihal Öz-
çelik 1.55 boyunda,
45 kilo, kumral tenli
ve kahverengi saçlı. 4
Ekim tarihinde kay-

bolan Özçelik'ten henüz bir haber alınamıyor. Manisa il
Emniyet Müdürlüğünden yapılan açıklamada kayıp ka-
dını görenlerin 155 Polis hattına veya en yakın polis bi-
rimine haber vermelerini belirtti.Haber merkezi

Hacet’in 32 kilometrelik
yoluna asfalt döküldü

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, Kırkağaç’ın Hacet
Mahallesi’nin 32 kilometrelik yolunda bakım ve onarım
çalışması yaptı. İl genelinde sürdürdüğü asfalt çalışma-
larıyla vatandaşların yüzünü güldüren Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi, Kırkağaç’ın Hacet Mahallesi’nde de
çalışma yaptı. Mahallenin 32 kilometre uzunluğundaki

yolunda bakım ve onarım çalışması yapan Fen İşleri
Daire Başkanlığı’na bağlı ekipler, yolun konforlu hale
getirildiğine dikkat çekti.  Mahallede yapılan çalışmaları
Büyükşehir Belediyesi Kırkağaç Koordinatörü Ali Rıza
Duman da yerinde inceledi. Yapılan çalışma hakkında
bilgi veren Genel Sekreter Yardımcısı Yılmaz Gençoğlu,
“Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün
liderliğinde ilçelerimizde asfalt çalışmalarımıza devam
ediyoruz.  İl genelinde belirlediğimiz noktalarda 2 bin
250 kilometreyi bulan asfalt çalışması yaptık. Kırk-
ağaç’ın Hacet Mahallesi’nin 32 kilometrelik yolunda
bakım ve onarım çalışması yaparak vatandaşlarımızın
kullanımına sunduk. Hayırlı olmasını diliyorum” dedi.
Haber merkezi

Kore Gazisi Akhisar'da toprağa verildi

KORE Gazisi olan evli
ve 4 çocuk babası Ahmet
Özdemir, uzun süredir So-
ma'daki bir hastanede,

yaşlılığa bağlı nedenler yü-
zünden tedaviye alındı. Öz-
demir, tedaviye rağmen
dün (salı) sabah yaşamını
yitirdi. Kore Gazisi Özdemir
için Akhisar'da tören dü-
zenlendi. Ballıca Camii'nde
öğlende kılınan namazın ar-
dından Özdemir, Ballıca
Mezarlığı'nda toprağa ve-
rildi. Akhisar Kaymakamı
Kaan Peker, Jandarma Ko-
mutanı Binbaşı Mete Demir,
Akhisar Belediye Başkan
Yardımcısı Ali Velestin, Ak-

hisar Müftüsü Yusuf Eviş,
Akhisar CHP İlçe Başkanı

İsmail Şahin, Gaziler Der-
neği üyeleri ve birçok va-

tandaş cenaze törenine ka-
tıldı. DHA

Manisa'nın Akhisar İlçe-
si'nde yaşayan Kore ga-
zisi 84 yaşındaki Ahmet
Özdemir, yaşlılığa bağlı
nedenlerden kaldırıldığı
hastanede öldü. Özde-
mir, askeri törenle son
yolculuğuna uğurlandı.

Zabıta kaldırım işgallerine son verdi
ANİSA'NIN Soma ilçe-

sinde, engelli ve yaşlılar
başta olmak üzere yayaların
yürümelerine engel olan,
kaldırımlardaki reklam tabe-
laları, zabıta ekipleri tarafın-

dan toplandı. Soma Beledi-
yesi zabıta ekipleri daha
öncei defalarca uyardıkları
esnafın işyerleri önüne bı-
raktıkları levhaları kaldırdı.
Zabıta ekipleri konuyla ilgili

her gün şikayet aldıklarını
belirtti. Yayaların hakkını
gasp ederek kaldırımlara
reklam panoları koyan es-
nafa cezai işlem uygulaya-
caklarını bildirdi. DHA

Şehitlerin anısına bayraklı aşure yaptılar 

MANİSA'NIN Akhisar il-
çesindeki Zeynep Gülin

Öngör Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi'nin Yiyecek

ve İçecek Hizmetleri Bö-
lümü öğrencileri şehitler

anısına yaptıkları aşurenin
üzerini Türk Bayrağı şek-
linde süsleyerek vatandaş-
lara ikram etti.  Akhisar'da
bin 100 öğrencinin eğitim
aldığı Zeynep Gülin Öngör
Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesi'nin Yiyecek ve İçe-
cek Hizmetleri Bölümü'nde
öğretmenlerle işbirliğinde
hazırlanan aşure şehitler

anısına dağıtıldı. 2 gün
süren çalışmanın sonunda
2000 kişilik aşure hazırla-
yan öğrenciler aşurenin
üzerini Türk Bayrağı ile süs-
ledi. Okul Müdürü Nazan
Bahar ile birlikte bir kazan
aşurenin fotoğrafını çeken
öğrenciler, dua ettikten
sonra davetlilere ikramda
bulundu. DHA



MANİSA'nın Soma İlçe-
si'nde 301 madencinin ya-
şamını yitirdiği faciayla ilgili
6'sı tutuklu 46 sanıklı dava-
nın, Akhisar Ağır Ceza Mah-
kemesi'nde, görülmesine 50
günlük aradan sonra yeni-
den başlandı. Duruşma ön-
cesinde, gar önünden
yargılamanın yapılacağı kül-
tür merkezinin yakınına
kadar sivil toplum kuruluşu
üyeleriyle yürüyen Somalı
işçilerin aileleri, davanın so-
nuna kadar takipçisi olacak-
larını, söyledi. 

BİLİRKİŞİ RAPORUNA
KARŞI SAVUNMA 

ZAMANI
Geçen şubat ayında fa-

cianın meydana geldiği
ocakta yapılan bilirkişi ince-
lemesinin ardından heyetin
geçen Ağustos ayında mah-
kemeye sunduğu rapor, yar-
gılamanın en önemli faktörü
haline geldi. Duruşmada, bi-
lirkişi raporunda yer alan
görüşlere karşı, sanık ve
mağdur avukatları, kendi
savunmalarını yapıp tezlerini
sunacaklar. Özellikle sanık
avukatları, sanık müvekkille-
rinin suçlandığı bölümlere
ilişkin savunma yapacakları
açıklandı. 

AYLAR SONRA 
BİRLİKTE 

GÖRÜNTÜLENDİLER
Bu arada tutuklu sanık-

lardan Soma Kömür İşlet-
meleri A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkanı Can Gürkan ile
Genel Müdür Ramazan
Doğru, aylar sonra cezaevi
aracından indirildiği sırada
görüntülendi. Bu arada şir-
ketin patronu Alp Gürkan

hakkında daha önce verilen
takipsizlik kararının savcılı-
ğın mahkemeye müracaa-
tıyla kaldırılması, duruşma
öncesindeki en önemli ge-
lişme olmuştu. 

RAPOR 'KUSUR VAR'
DEMİŞTİ

Yaklaşık 6 aylık hazırlık
sürecinden sonra hazırlanan
bilirkişi raporu, facianın ya-
şandığı maden ocağındaki
kusurları tek tek sıralamıştı.
Bilirkişi raporunun sonuç
bölümünde, "Eldeki veriler,
olayın iki kaynaktan gelen
gaz ve dumanın ocak hava-
sına katılarak mevcut ocak
açıklıklarına yoğun biçimde
karışması nedeniyle, mey-
dana geldiğini göstermekte-
dir. Bu olaylar ise eski
imalattan sızan üflenen, kar-
bonmonoksit ve metan gibi
gazlar, yanıcı gazların tutuş-
masına bağlı olarak, bant
üzerinde taşınan kömürlerin
lastik bandın, ortamdaki
kömür tozlarının, elektrik
kablolarının, ahşap tahkima-
tın, mazotun, yağın, plastik
boruların yanması sonu-
cunda, oluşan gaz ve du-
mandır" denildi. Raporda
gazların tutuşmasının ne-
deni olarak da, göçükler,
kaymalar ve posta akmaları
sırasında darbe gören kab-
loların yarattığı kısa devre
gösterildi. Raporda bilirkişi-
ler, "Ocağın bir bölgesinde
oluşan ve mücadelesi zor
da olsa lokal kalabilecek bu
olay, hızlı gelişmesi, olum-
suz ocak altyapısı ve çeşitli
mevzuata aykırı uygulama-
lar nedeniyle facia boyutuna
ulaşmıştır” değerlendirme-

sini yaptı. Facianın yaşan-
dığı ocakta üretim zorlama-
sının olduğunu da savunan
bilirkişi heyeti, "Türkiye ma-
dencilik tarihinin en büyük iş
kazası olan Soma Facia-
sı'nın sistemin yarattığı tüm
olumsuzluklara rağmen, ku-
rumlarımızın ve işletmenin
basiretli kişilerce yönetilmesi
durumunda önlenebilir ol-
duğunu düşünmekteyiz"
görüşü dile getirilmişti. 

HAKİMİN
DEĞİŞTİRİLMESİNİ

İSTEDİ 
Soma Kömür İşletmeleri

A.Ş Yönetim Kurulu Baş-
kanı Can Gürkan'ın avukatı
Kadir Çekin, reddi hakim ta-
lebinde bulunduklarını söy-
ledi. Çekin, Mahkeme
Başkanı Aytaç Ballı için bu
taleplerinin olduğunu ifade
ederek, "Bunun nedeni du-
ruşmadaki bazı tutum ve
davranışlarınız. Geçen du-
ruşmada tutuklu sanıklar-
dan Akın Çelik size bir belge
sunmak istemişti. Siz de
'bunu hapishaneden gön-
derirsiniz' dediniz. Bu kara-
rınızı açıklamadan önce bu
söylemde bulunmanızdan
dolayı reddi hakim talebinde
bulunuyoruz" diye konuştu. 

SANIK AVUKATI,
MÜGE ANLI'DAN VE

MİT'TEN DELİL İSTEDİ 
Duruşmaya, Mahkeme

Başkanı Aytaç Ballı'nın
'reddi hakim' talebini kabul
etmemesinden sonra
devam edildi. Dosyaya yeni
giren belgelerin okunmasın-
dan sonra, sanık avukatları
dinlendi. 

İlk sözü alan Soma

Kömür İşletmeleri A.Ş. Yö-
netim Kurulu Başkanı Can
Gürkan'ın avukatı Kadir
Çekin, son açıklanan bilirkişi
raporunu eleştirdi. Kadir
Çekin, savunmasında, daha
önce ağır eleştirilerde bu-
lunduğu savcılık soruştur-
ması sırasında hazırlanan
bilirkişi raporunu kullandı.
Çekin, ocakta metan gazına
kesinlikle rastlanmadığını,
bu yöndeki tespitlerin hatalı
olduğunu ileri sürdü. Kadir
Çekin ayrıca hayatını kaybe-
den 301 madenci için Adli
Tıp Kurumu'ndaki otopsiler
sonrasında verilen 'karbon-
monoksit gazı zehirlenmesi'
tespitlerinin de hatalı oldu-
ğunu öne sürdü. 

"MÜGE ANLI'NIN
ROGRAMINA KATILAN

ANNE VE KIZI 
DİNLENSİN"

Duruşmada söz alan
Soma Kömür İşletmeleri
A.Ş. Yönetim Kurulu Baş-
kanı Can Gürkan'ın avukat-
larından Abdurrahman Gök
de savunma yaptı, geçen
haftalarda ATV'de yayınla-
nan Müge Anlı'nın sunduğu
programa katılan Somalı bir
anne ile kızının, Soma facia-
sına yönelik iddialarını da
gündeme getirdi. Avukat
Abdurrahman Gök, "Prog-
rama katılan anne ile kızı, bir
süredir haber alamadıkları
babalarının, maden faciasını
kastedip, 'Soma'yı ben yak-
tım' dediğini ardından ka-
yıplara karıştığı anlattılar.
Ben bu anne ile kızının tanık
olarak dinlenmesini talep
ediyorum" dedi. 

CAN GÜRKAN BİLİR-
KİŞİ RAPORLARININ

SAHTE DELİLLERLE DES-
TEKLENDİĞİNİ SAVUNDU

Avukatların savunmaları-
nın tamamlanmasından
sonra söz alan Soma

Kömür İşletmeleri A.Ş., Yö-
netim Kurulu Başkanı Can
Gürkan, bilirkişi raporlarına
yönelik eleştirilerde bu-
lundu, onları reddettiğini
açıkladı. Yargılanmalarının
sahte delillerle desteklenen
bir raporla başladığını ileri
süren Can Gürkan, "Da-
vada, bilimden, ilimden
uzaklaşıldı. Tahminlerle, ka-
naatlerle sonuca gidilmeye
çalışıldı. Bilirkişi raporları bu
saçmalıklarla başladı. Tu-
tukluluğumuz bir tedbir ol-
maktan çıktı, infaza döndü.
Hükme kadar da tutuklulu-
ğumuz devam edecek gibi.
Benim derdim olayı araştır-
mak, özgürlük değil" dedi. 

Avukat Abdurrahman
Gök ayrıca, 301 kişinin
can verdiği maden facia-
sında FETÖ bağlantısının
soruşturulmasını, MİT'in
bu kadar büyük bir kaza
sonrasında mutlaka araş-
tırma yaptığına inandığını,
böyle bir rapor hazırlanmış
ise istenmesini de talep
etti. Avukat Gök, ayrıca
Mahkeme Başkanı Aytaç
Ballı'nın tutumuna yönelik
eleştirilerde bulunduktan
sonra, davayı gerekirse
Yargıtay, Anayasa Mahke-
mesi ya da Avrupa İnsan
Hakları Mahkemesi'ne
kadar götüreceklerini anla-
tıp, "Bundan şüpheniz ol-
masın" dedi. Avukatların
dinlenmesine devam edil-
mek üzere duruşmaya ara
verildi. Selçuk Kozağaçlı,
sanıkların sadece 301 kişi-
nin ölümlerinden toplu ola-
rak sorumlu olmadıklarını,
hangi sanığın kimlerini ölü-
müne neden olduğunu tek
tek ortaya koyacaklarını
da ifade etti. Avukatların
dinlenmesinden sonra du-
ruşma, yarına ertelendi.
Haber merkezi
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5 çocuk annesi kadın, 9 yıldır
gönüllü koruculuk yapıyor

Siirt'te yaşayan 5 çocuk annesi, 1994 yılında geçici
köy korucusu olan eşi ölünce devlete başvurarak gö-

nüllü korucu oldu. Silah alarak o günden bu yana akra-
bası olan erkek korucularla nöbete giden kadın, köyünü
teröristlerden koruyor. Terör örgütü PKK’nın son dönem-
lerde başta korucular olmak üzere güvenlik güçlerine yö-
nelik arttırdığı saldırılar korucuları teyakkuza geçirdi.
Terörle mücadelede, asker ve polisle birlikte yoğun çaba
gösteren korucular, köylerini korumak için her an tetikte
bekliyor. Siirt merkeze bağlı Sağırsı köyünde ikamet eden
5 çocuk annesi ev hanımı Nazire Timurtaş, bir çatışmada
yaralanan geçici köy korucusu eşi Abdullah Timurtaş'ı
kaybedince devlete başvurarak gönüllü korucu oldu. Hem
ev işleriyle uğraşan Timurtaş, hem de köyde kurulan şehit
ve gazi derneği vasıtasıyla eşinin emanet bıraktığı gö-
nüllü koruculuğu yapıyor. Maddi durumunun iyi olmadı-
ğını ve tüm çocuklarının okula gittiğini dile getiren
Timurtaş, eşinin yıllarca devlete hizmet etmesine rağmen
bir emekli veya şehit maaşının olmadığını söyledi. Timur-
taş, "Sağırsu köyünde ikamet ediyorum, eşim 1994 yı-
lında yaralandı ve bir müddet sonra vefat etti. 8-9 yıldır
gönüllü köy koruculuğu yaparak eşimden sonra devle-
time, vatanıma hizmet ediyorum. Eşimin bıraktığı yerden
devam ettirmek istiyorum. 5 çocuğum var, onlara da ben
bakıyorum. Yardım dayanağım ve gelirim yok. Cumhur-
başkanımıza sesleniyorum, bana ve çocuklarıma sahip
çıksınlar" dedi. İHA

Atatürk Havalimanı’nda Muharrem ayı nedeniyle yerli ve
yabancı yolculara aşure ikram etti. Aşureyi ilk kez tadan
yabancı yolcular aşurenin tadını çok beğendiklerini söy-
ledi. Muharrem ayı dolayısıyla Atatürk Havalimanı'nda se-
yahat eden yolculara aşure ikram edildi. Yerli ve yabancı
yolcular, kendilerine ikram edilen aşurenin tadına baktı. İlk
kez aşure yiyen yabancı yolcular, aşurenin tadını beğen-
diklerini ifade etti.
Evinde kendi imkanlarıyla yaptığı aşureyi yolculara dağı-
tan Atatürk Havalimanı Dış Hatlar Mescidi İmam Hatibi
Abdülsamet Karadayı, ”Her sene havalimanımızda aşure
günü münasebetiyle aşure günü ikramı yapıyoruz. Hem
ülkemizi hem dinimizin güzelliklerini bütün yolcularımıza,
bütün ülkelerden gelen misafirlerimize göstermeye anlat-
maya çalışıyoruz. Bu sene de özellikle bu alanda daha
fazla yolcu olması itibariyle böyle bir ikram yapalım dedik.
Malum son zamanlarda çok değişik acı hadiseler yaşıyo-
ruz. Hem ülkemiz hem de dinimiz üzerine çok oyunlar oy-
nanıyor. Biz de insanlara bütün dünyadan gelen
misafirlerimize hem memleketimiz hem de dinimizin gü-
zelliklerini onlarla sohbet ederek, aşure ikram ederek ko-
nuşarak anlatıyoruz” şeklinde konuştu. İHA

Atatürk Havalimanı'nda aşure ikram edildi

Çanakkale'nin Bayramiç ilçesi Saraycık Köyü muhtarı
Ramazan Kabakoğlu, imamı olmayan köy camisine,

sosyal medya üzerinden imam aramaya başladı. Caminin
iki fotoğrafıyla birlikte bir mesaj yayınlayan Kabakoğlu,
"Bayramiç Saraycık Köyü Camimizin imamı yoktur. Cami-
mizin ibadet yapmaya herhangi bir engeli yoktur. Cemaati
vardır. Gereğinin yapılmasını arz ederim" dedi.
Muhtar Kabakoğlu, “Eski imamımız tayin oldu gitti. Ben
de o nedenle böyle bir paylaşım yaptım. Burada imkanı-
mız da iyi. Lojmanımız var. Bir kaç tane telefon geldi. İs-
tanbul’dan Balıkesir’den arayan oldu. Yetkililer, bu ayın
20’sine kadar imam atanacağı da bize iletti” dedi.
Bayramiç İlçe Müftülüğü yetkilileri de sosyal medyadan
bu şekilde imam talebi ve atamasının mümkün olmadığını
söyledi. Yetkililer, bu köy de dahil olmak üzere, imam bu-
lunmayan köyler için atamaların yapıldığını, 15 Temmuz
darbe girişimi nedeniyle atamalarda gecikmeler olduğunu
ancak 10-15 gün içerisinde, sözleşmeli imamların atandık-
ları köylerde göreve başlayacaklarını açıkladı. İHA

Muhtar sosyal medyadan imam arıyor

Soma Davası’nın 11’inci duruşması dün yeniden başladı. Soma Kömür İşletmeleri
A.Ş Yönetim Kurulu Başkanı Can Gürkan'ın avukatı Kadir Çekin, reddi hakim tale-
binde bulunduklarını söyledi. Çekin, Mahkeme Başkanı Aytaç Ballı için bu talepleri-
nin olduğunu ifade ederek sebep olarak da Ballı’nın tutumunu gösterdi.
Duruşmada söz alan Can Gürkan'ın avukatlarından Abdurrahman Gök de savunma
yaptı, geçen haftalarda yayınlanan Müge Anlı'nın sunduğu programa katılan So-
malı bir anne ile kızının, Soma faciasına yönelik iddialarını da gündeme getirdi.
Avukat Gök, "Programa katılan anne ile kızı, bir süredir haber alamadıkları babala-
rının, maden faciasını kastedip, 'Soma'yı ben yaktım' dediğini ardından kayıplara
karıştığı anlattılar. Ben bu anne ile kızının tanık olarak dinlenmesini talep ediyo-
rum" dedi. Avukatların dinlenmesinden sonra duruşma, yarına ertelendi.

Özel Sanko Hastanesi Nö-
roloji Uzmanı Dr. Gökhan
Özer, mevsimsel baş dön-
mesinin altında ciddi rahat-
sızların bulanabileceğini
belirterek, uyarılarda bu-
lundu.
Özel Sanko Hastanesi Nö-
roloji Uzmanı Dr. Gökhan
Özer, baş dönmesinin ne-
denleri, teşhis ve tedavisi
gibi detaylı bilgiler vererek,
baş dönmesi altında ciddi
rahatsızlıkların olabileceğini
belirtti. Halk arasında baş
dönmesi olarak bilinen ve
tıbbi olarak ise 'vertigo' ola-
rak ifade edilen rahatsızlık
ile ilgili detayla bilgi veren
Nöroloji Uzmanı Dr. Gökhan
Özer, “Baş dönmesi tıbben
'Vertigo' denen genellikle iç
kulak denge merkezinde bu-
lunan Küçük kristallerin ani
hareketinden kaynaklanan

ve çoğunlukla bulantı,
kusma, denge kaybının eşlik
ettiği bir rahatsızlıktır. Bu
hastalık kafa tramvası uyku-
suzluk, yorgunluk, uçak yol-
culuğu, çeşitli ilaçlar ve
mevsim geçişlerinde artış
göstermektedir. Baş dön-
mesi nöroloji ve kulak burun
boğaz uzmanları tarafından
takip edilmekte olup gerekli
durumlarda beyin MR,
işitme ve denge testleri ile
tanı doğrulanmaya çalışıl-
maktadır. Bu hastalık her ne
kadar erişkinlerde görülse
bile çocukluk çağında sık-
lıkla izlenmektedir. Çocukluk
çağındaki baş dönmeleri
daha bir ciddiye alınması
gerekmektedir. Çünkü al-
tında yatan beyin tümörü,
migren, hareket hastalığı ve
ailesel denge bozuklukları
hastalıkları olabilir” dedi.

Baş dönmesinin nedenleri
Baş dönmesinin farklı ne-
denlerinin olabileceğini vur-
gulayan Dr. Gökhan Özer,
“Baş dönmesi ya da yaygın
olarak kullanılan vertigo te-
rimi bir hastalık ismi olma-
yıp farklı nedenlerle
oluşabilen bir patolojinin
belirtisidir ve hastalar tara-
fından dengesizlik, sersem-
lik, göz kararması hafif ya
da şiddetli dönme gibi farklı
şekillerde ifade edilebilir.
Pek çok farklı etkene bağlı
olarak hafif dengesizlikten
çok şiddetli dönme hissine
kadar değişen şiddetlerde
şikayet oluşabilmektedir.
Baş dönmesi tek şikâyet
olarak izlenebileceği gibi bu-
lantı, kusma, işitme kaybı ve
veya kulak çınlaması gibi şi-
kayetlerle birlikte de izlene-
bilir. Kulağın dış, orta ve iç

kulak olmak üzere üç bö-
lümü vardır. Dış ve orta
kulak yapıları ses dalgala-
rını toplayıp gücünü artıra-
rak iç kulak sıvısına aktarma
görevi görürler. İşitme ve
denge merkezlerinin bulun-
duğu iç kulak kulak kemiği
içinde yerleşmiş olup içeri-
sindeki farklı bölmelerde iç
kulak sıvıları (endolenf ve
perilenf) bulunmaktadır.
İşitme ve denge sinirlerinin
algılayıcı hassas sinir uçları
ve sinir hücreleri bu sıvılarla

sürekli temas halindedir. İç
kulağa ulaşan ses dalgaları
burada iç kulak sıvıları
içinde iletilerek sinir uçlarını
uyarır ve elektrik uyarısı
oluşmasını sağlar. Baş ha-
reketleri ile oluşan iç kulak
sıvısı hareketleri de iç kulak-
tali hassas denge siniri yapı-
larını uyarırlar. Bu uyarının
işitme ve denge sinirleri ile
beyine iletilmesi ile işitme ve
denge fonksiyonları gerçek-
leşir” ifadelerini kullandı.
İHA
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Mevsimsel baş dönmesine dikkat

Soma’da 301 madencinin yaşamını yitirdiği faciayla ilgili 6'sı tutuklu 46 sanıklı davanın, görülmesine 50 günlük aradan
sonra yeniden başlandı. “Madeni FETÖ yaktı!” savunmasının ardından sanık avukatı bu kez de Müge Anlı'dan delil istedi

Komik olduğunuzu mu
sanıyorsunuz?
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ERTUĞRUL AYTAÇ

MANiSA FERMANI

Klasik Türk Müziği’nin
‘Sanat Güneşi’ Zeki
Müren. 6 Aralık 1931’de
doğan 24 Eylül 1996’da
İzmir’de TRT konserinden
sonra hayata gözlerini
yuman Zeki Müren’in anı-
sına düzenlenen bir tel-
evizyon programı izledim
dün. 

Zeki Müren bizim
gençlik yıllarımızda sanat
dünyasında ülkemizde pa-
rıldayan yıldızıydı. ‘Paşa’
olarak anılan 1991 yılında
sanata olan katkılarından
dolayı ‘Devlet sanatçısı’

ünvanı ile ödüllendirilmiş-
tir. Konserleri ve çevirdiği
filmler toplumun büyük il-
gisini çekerdi. Zeki Mü-
ren’le 1980 yıllarından
sonra gazeteci olarak
Bodrum’daki malikane-
sinde Yeni Asır Gazete-
si’nin tecrübeli yazarı
Yaşar Eyice sayesinde ta-
nışmıştım. Tercüman Ga-
zetesi adına kendisine
büyük saygı duyduğum,
mesleğimde ilerlememi
sağlayan Haber Müdürü
Öcal Uluç göndermişti.
‘Paşa’ diye hitap edilmek-

ten zevk duyan Zeki
Müren, beyefendi bir sa-
natçıydı. Yaz aylarının
büyük bölümünü Bod-
rum’da geçirir, Bardakçı
Koyu’nda denize girer,
akşam güneşinin batışını
da Halikarnas diskosunun
kendine ayrılan özel bö-
lümden seyrederdi.

ZEKİ MÜREN’LE
TANIŞMA ANIM

Bodrum’da o yıllarda
çeşitli festivaller düzenle-
nirdi. Ben de o festivalle-
rin birisini takip etmek için
gitmiştim. Yeni Asır’da
daha önce beraber çalıştı-
ğım Yaşar Eyice ile karşı-
laştım. Yaşar Eyice, Zeki
Müren’le röportaj yapmak
için gelmiş. O yıllarda
Zeki Müren’le görüşmek
ve röportaj yapmak kolay
değil. Rahmetli ‘Paşa’,
‘Sanat Güneşi’ Zeki Mü-
ren’in tercihi ile olurdu.
Yaşar Eyice bu dostluğu
kurmuş “Beraber gide-
lim” dedi. Çok mutlu
oldum. O zaman Tercü-
man’ın yan kuruluşu Bul-
var Gazetesi de yeni
hayata geçmişti. Zeki Mü-
ren’le yapacağım röportaj
benim için önemliydi. Pa-
şa’nın evine gittiğimde
kendisini görmeye gelen-
lerin uzun kuyruğu ile kar-

şılaştık. Yaşar Eyice koru-
malarına kendini tanıttı,
görüşmeye geldiğini söy-
ledi. Zeki Müren ile görü-
şen yardımcı ve görevliler
kısa sürede “Paşa sizi
bekliyor” dedi. Bende he-
yecan dorukta. Sanat Gü-
neşi karşımda. Yaşar Eyice
beni tanıştırdı. “Bizden-
dir” dedi. Zeki Müren’le
bir süre görüştük. Fotoğ-
raflar çekildik. Sanat Gü-
neşi söyleyeceklerini
söyledi, ayrılırken Yaşar
Eyice’ye “Halikarnas”ta
buluşalım” dedi. Biz
oraya geçtik. Gün batı-
mında Paşa bizi ağırlarken
Halikarnas’ın işletmecisi
Süleyman Demir geldi.
Hoşsahbetten sonra Zeki
Müren “Bu akşam burada
beraber olalım” dedi.
Yaşar Eyice İzmir’e dön-
mek zorunda olduğunu,
benim Bodrum’da kalaca-
ğımı söyledi. Halikarnas’ın
işletmecisi Süleyman “Pa-
şa’nın misafiri benim mi-
safirim sayılır. Burada
kalın” dedi. Havalara uçu-
yordum. Türk Sanat Müzi-
ği’nin yıldızının
Bodrum’da misafiriydim.
Üç gün kaldım. Akşamları
Halikarnas’ta beraber
olduk. Zeki Müren bütün
mal varlığını Mehmetçik
Vakfı ile Türk Eğitim
Vakfı’na kalması için sağlı-
ğında vasiyetini hazırladı-
ğını ve noterden tastik

ettirdiğini bana
da anlatmıştı.

Zeki Müren
uzun ve yorucu
sanat yaşamının
son 6 yılında kalp
ve şeker hastalı-
ğına yakalan-
mıştı.
Sahnelerden ve
medyadan uzak-
laşıp Bod-
rum’daki evinde
izdivaya çekil-
mişti. 300 dola-
yında şarkı
bestesi vardı. 17
yaşında bestele-
diği “Zehretme
hayatı bana ca-
nanım” ilk şarkı-
sıydı. Daha sonra ‘Şimdi
uzaklardasın’, ‘Manol-
yam’, ‘Bir demet yase-
men’, ‘Gözlerinin içine

başka hayal girmesin’,
‘Elbet bir gün buluşaca-
ğız’ gibi şarkıları sık sık
okunan en sevilen şarkıla-
rıydı. Paşa 24 Eylül 1996

yılında TRT İzmir tel-
evizyonunda kendisi
için düzenlenen
tören sırasında kalp
krizi geçirerek ha-
yata gözlerini
yumdu. Zeki Müren
beyefendi sanat-
çıydı. Kalp krizi ge-
çirdiği anda yanında
olanlar dün televiz-
yonda o anıları an-
lattılar. Paşa, kriz
sırasında yardımcıla-
rın kolları arasında
dimdik ayakta yürü-
meye çalışmış,
odaya girer girmez
de boylu boyunca
uzanmış, kendisini
sevenlerine saygı-

dan son anda bile dimdik
ayakta durmaya çalışan
eşsiz bir Türk Sanat Mü-
ziği sanatçısıydı.

SANAT GÜNEŞİ 
ZEKİ MÜREN’LE ANILAR
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Ekonomi sözcüğü denildiğinde aklımıza neler gelir neler.
İdare edenlerimizle, idare etmek isteyenlerimizin kullandığı kavramlar ara-
sında çelişki dolu sözcükler her geçen gün demeçlerle arka arkaya sıralanır.
Birileri diyor ülkemizin bu durumu iyi. Birileri de diyor kötü.
Acaba bu her iki söylem de doğru mu?
Ekonomi hakkında söylendiğinde o kadar özel sözcükler var ki;
Ancak ekonomi bilgisi olan ve ilgi duyanlar anlayabiliyor.
Bir gerçek var ki;
Milyonlar ekonominin iyi ya da kötü olduğunu vurguladığın da, milyonların
gerçek yüzü ortaya çıkıyor.
Ekonominin “iyi, ya da kötü “olduğunu anlamak için, ekonomi bilgisini bil-
meye gerek yok.
Gelir gider dengesi,
Memurlarımızın, işçilerimizin ay sonuna getirebilme durumları,
Çiftçilerimizin hasat sezonuna ulaşabilme durumları,
İşte bunlar ve daha niceleri ekonominin nasıl olduğunu iyi anlatan verilerdir.
Yoksa;
Enflasyon, devalüasyon, bankalardaki kredi notu, kur farkları, borsalar da
düşüş ve yükselişler,
Altın, döviz indi çıktı gibi sözcükler halkımızın artık duymak bile istemediği
sözcükler oldu.
Halkımız artık soyut değil somut veriler istiyor.
Ekonomi iyi mi?
Yoksa kötü mü?
Bir yıl önce ki gelirimizle neler alabiliyorduk? Şimdiki gelirimizle neler alabili-
yoruz?
Alınanlar çoğaldı mı? Azaldı mı?
Halkımız için işte ekonomi bu.
Ekonomimiz kötü diyenlerin yanın da, iyi diyenlerimiz de olacaktır.
Büyük halk kesimi için ekonomi kötü gidiyorsa, azınlık için de iyi gidiyordur.
Bunun adına da ekonomi literatüründe KAPİTALİZM deniliyor.
Bugün ekonomi de en önemli gösterge esnaftır.
Çıkalım MANİSA esnafımıza bir gezelim bakalım.
Objektif olarak baktığımız da siftah yapmadan kepenk kapatan esnafımıza
görüyoruz.
Sanayi esnafımız kan ağlıyor. Çarşı esnafımız can çekişiyor.
İşte ekonominin belgesi bura da yatıyor.
İşte yaz sezonundan çıkıyoruz.
Çiftçilerimizin, üreticilerimizin hasat kaldırması bitti.
Bu çiftçilerimiz, üzüm fiyatlarında bir serinleme görebilecek mi?
Yoksa derin bir uykuya mı? Dalacaklar.
Bu günler de Türkiye Gündemin de ”ÖTEKİLEŞTİRME” “DÜŞMANLAŞ-
TIRMA”  çabaları had safhaya geldi.
Güney doğu sorunu, savaş çığırtkanlıkları, şehirler de bomba patlatmalar, ga-
zete baskınları, yargıya müdahale etmeler, anayasa sorunları, laiklik durumları,
emekçi kesimlerin iş güvenceleri tartışmalarıyla boğuşup dururken,
Açlık ve yoksulluk tartışılamaz oldu.
Ekonomimiz dibe vurdu.
Neredeyse tünel açarak daha derinlere inmeye başlayacağız.
Eyyy… halkım.
Türkiye hak ve özgürlüklerin kısıtlandığı, var olan yetersiz “ DEMOKRASİ” nin
neredeyse yok edilip parlamenter sistemin devre dışı bırakıldığı bir sürecin
içine girdi. Hızla yol alıyor.
Ekonomimiz de aynı hızla geri viteste.
Aklımıza kullanarak barışa ulaşmanın yollarını erdemli bir arayış içinde olma-
mız dileklerimle.
Esen kalınız efendim.

EKONOMİ… DİPTE Mİ?... KİLER DE Mİ?...
YOKSA KESEDE Mİ?…
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AK Parti eski milletvekili ve köşe yazarı Muhsin Kızılkaya’nın televizyon ekranlarındaki “Askerlerin görevi
hayatını vermek, bunun için maaş alıyorlar, bana ekstra bir iyilik yapmıyorlar” sözlerine tepkiler sürüyor

Böyle saçma sapan açıklama olmaz!..

1 KASIM seçimlerinde
aday gösterilemeyen eski
AK Parti Milletvekili ve köşe
yazarı Muhsin Kızılkaya,
“Askerlerin görevi hayatını
vermek, bunun için maaş
alıyorlar, bana ekstra bir iyi-
lik yapmıyorlar” sözleri
tepki çekti. Televizyon ka-
nalında katıldığı bir prog-

ramda tepki çeken sözler
sarf etti. Emekli Tümgene-
ral Ahmet Yavuz’un “Şunu
unutmayın o insanlar ha-
yatlarını veriyorlar” sözleri
üzerine Muhsin Kızılka-
ya’dan tepkiye sebep olan
sözler geldi. Kızılkaya “O
ayrı bir şey. Zaten işi o,
maaş alıyor. O insanların

görevi hayatını vermek ve
onun için maaş alıyor. Eks-
tra bana bir iyilik yapmıyor”
diye konuştu. Kızılkaya’nın
bu sözleri üzerine tepki
gösteren Ahmet Yavuz
“Böyle söylerseniz şehitle-
rin kemiklerini sızlatırsınız”
dedi.

Kızılkaya’nın sözlerini
değerlendiren Türkiye Harp
Malulü Gaziler Şehit Dul ve
Yetimleri Derneği Başkanı
Ümit Taydaş, yapılan açık-
lamayı büyük bir şiddetle
kınadığını söyledi. kendi-
sine telefon aracılığıyla
ulaştığımız Tay-
daş, “Ölmek için
para alıyorlar diye
bir şey var mı?
Askerimiz, polisi-
miz vatan ve mil-
let için oralara
gidiyorlar. Ülkenin
toprak bütünlü-
ğünü korumak,
birlikteliği koru-
mak için hayatını
kaybediyorlar. Kim para için
ölür? Öldükten sonra pa-
rayı kullanma durumu var
mı şehit olan kardeşlerimi-
zin? Böyle bir açıklama ola-
maz. Bu çok mantıksız, akıl
dışı bir konuşma. Kabul
edilemez, şiddetle kınıyo-
rum. Hele hele bu süreçte;

IŞİD’le, PKK ile FETÖ ile
mücadelenin sürdüğü bu
dönemde teröre karşı tam

bir birliktelik oluş-
turmak gerekirken
bu tür açıklamala-
rın yapılmasını
kesinlikle doğru
bulmuyoruz.
Bizim askerimiz
de polisimiz de
asil insanlardan
oluşur. Bu müca-
deleyi yaparken
de şehitlik merte-

besine ulaşabileceklerini,
gazi olabileceklerini bilirler.
Ülke sevgisiyle oralara gi-
derler. Bu açıklamalar ayıp-
tır, yanlıştır.” dedi.

Kızılkaya’nın köşe yazarı
olduğunu hatırlatan ve
yazar olacak kadar tecrü-
beli birinin bu açıklamasını

gaf olarak değerlendirme-
nin yanlış olacağını dile ge-
tiren Taydaş, şöyle
konuştu: “Burada Kızılkaya
kesinlikle art niyetlidir.
Bunca acılı aileye bir acı
daha vermiştir. Daha dün
Alaşehir ve Salihli’de iki
şehit verdik. Aileleri peri-
şan. Bu cümleler şehadetin
maneviyatına gölge düşü-
rür ve işi basitleştirir. Tür-
kiye Cumhuriyeti devletinin
geleceğine katkı sunan
açıklamalar yerine bu tür
küçük düşürücü açıklama-
lar yapması art niyetten
başka bir şey değildir. ‘Bu
insanlar para için orada,
çok da üzülmeye gerek
yok’ algısı oluşturmak son
derece yanlıştır. Böyle
saçma sapan bir açıklama
olmaz.” 

Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Der-
neği Başkanı Ümit Taydaş, televizyon ekranlarında ‘Aske-
rin görevi hayatını vermek, bunun için maaş alıyorlar’
sözlerine ateş püskürdü. Açıklamanın art niyetli olduğunu
vurgulayan Taydaş, “Böyle saçma sapan bir açıklama

olmaz. Askerimiz, polisimiz
vatan ve millet için oralara
gidiyorlar. Ülkenin toprak
bütünlüğünü korumak, bir-
likteliği korumak için haya-
tını kaybediyorlar.” dedi.

BURHAN
AKDEMİR

ÖZEL HABER

Manisa Cumhuriyet Başsavcısı Akif Celalettin Şimşek sosyal medya hesabı üzerinden,
2 yıl önce 12 Ekim 2014 tarihinde gerçekleşen HSYK seçimlerini değerlendirdi

FETÖ iki yıl önce yargıyı tamamen ele geçirmek istemiş
MANİSA Cumhuriyet

Başsavcısı Akif Celalettin
Şimşek sosyal medya he-
sabı üzerinden “15 Tem-
muz Darbe Girişimi-16 (12
Ekim Yargı için önemli bir
tarih mi?)” başlıklı bir yazı
paylaştı. Şimşek paylaşı-
mında şu an çoğu meslek-
ten ihraç edilen FETÖ
militanlarının yargıyı devlete
teslim etmemek için nasıl
çabaladıklarının canlı şahidi
olduğunu yazdı.

Şimşek paylaşımında,
“Bundan tam iki yıl önce,
HSYK seçimleri yapıldı.
Anayasal düzenleme gereği
kurulun 10 üyesi hakim ve
savcıların oyu ile seçile-
cekti. Yıllardır yargıyı sin-
sice ele geçiren
kendilerinden olmayana
hayat hakkı tanımayan pa-
ralel yapının yargıdaki
uzantılarının temizlenme
vakti gelmişti. Bu bilince
sahip bağımsız yargı nefer-
leri, Gökkuşağını andıran
bir renk cümbüşü ile Yar-
gıda Birlik Platformu adın-
daki yapının gölgesinde
toplandılar. Yapılan istişare-
ler sonucu Adli Yargıdan
11, İdari yargıdan 5 isim
belirlendi. Mücadele çetin
ve zorlu geçecekti zira kar-
şımızda kırk yıldır bu ülke-
nin bütün damarlarını pis
kanlarıyla işgal etmiş, em-
peryalist güçlerin uşağı bir
örgüt ve onun militanları
vardı. Ne yalan söyleyeyim,
bizden daha profesyonel
çalışıyorlardı, ancak o zorlu
süreçte asla ümidimizi ve

cesaretimizi kaybetmedik.
Adaylarımız düştüler yol-
lara. Buradan tek tek isim-
leri saymayacağım, zira 5
bin 500 gönüllü YBP üyesi
can siperane bu işe emek
verdiler. FETÖ militanları,
bu dönemde adaylarımıza
ahlaksızca saldırıyor tezvi-
ratlardan ve iftiralardan asla
vazgeçmiyorlardı. Bütün bu
engellemelere ve saldırılara
rağmen gecesini gündü-
züne katan adaylarımız ve
destek olan meslektaşları-
mızın çabasıyla adli yargı-
nın 7, idari yangınında 1 asıl
üyeliğini kazandık. O dö-
nemde görev yaptığımız
yerdeki yapının içinde olan
ve şuan tamamına yakını-
nın meslekten ihraç edildiği

şahsiyetlerin
nasıl yargıyı
devlete teslim
etmemek için
çabaladığının
canlı şahidiyim.
Çünkü yargı bu
insanlar için
asla kaybedil-
memesi gere-
ken bir kaleydi.
Özellikle genç
jenerasyonu sa-
haya sürülmüş
ve bu kandırılmış kişiler ina-
nılmaz bir çaba ile müca-
dele ettiler.” ifadelerini
kullandı.

“SADECE SEÇİMLERİ
KAZANMADINIZ, 

DEVLETİ DE 
KURTARDINIZ”

HSYK se-
çimlerinin ardın-
dan Ankara’ya
gittiğini ve üst
düzey bir yöne-
ticinin kendisine
söylediklerini de
paylaşan Şim-
şek paylaşımını
şöyle tamam-
ladı:

“Seçim son-
rası Ankara’ya
gittiğimde ora-

daki üst düzey bir yönetici
bana aynen şunu söyledi:
‘Bilmiyorum farkında mısı-
nız? Aslında siz sadece
HSYK seçimlerini kazan-
madınız aynı zamanda dev-
leti de kurtardınız.’ Evet o
gün belki ne demek istedi-
ğini tam anlayamasak da,
hain kalkışmanın olduğu ve
özellikle darbecilerin ey-
lemsel faaliyet içine girdiği
Ankara, İstanbul, İzmir gibi
illerdeki Başsavcılıklarımızın
kararlı ve cesur tutumları
hainlerin başarıya uğrama-
sını engellemiştir. Tarih,
Yargı mensuplarının o ge-
ceki asil duruşunu altın
harflerle yazacaktır. 

Bu duruşta iki yıl önce
bugün gerçekleşen HSYK
seçimlerindeki başarının
rolü asla unutulmamalıdır.
Bu kutlu yolda bugüne
kadar birlikte olduğumuz ve
olmaya da devam edeceği-
miz bütün meslektaşları-
mıza şükranlarımı
sunuyorum, hepinize selam
olsun. (Not:Bir olalım, diri
olalım, iri olalım)” İHA

Cumhuriyet Başsavcısı
Akif Celalettin Şimşek,
FETÖ’nün seçimlerde
HSYK’yı tamamen ele ge-
çirmek için canla başla ça-
lıştığını ancak dik duruş
sergileyen Başsavcılıkların
tutumlarının hainlerin ba-
şarıya ulaşmasını engelle-
diğini belirtti.

CHP'lilerden eski öğretmene vefa 
CHP Grup Başkanvekili

ve Manisa Milletvekili
Özgür Özel ve Manisa'nın
Şehzadeler ilçesindeki CHP
İlçe Başkanı Semih Bala-
ban, ilkokul öğretmenleri
Gülseren Hasyamanlar'ı İz-
mir'de ziyaret etti. CHP'li
Özgür Özel'in Manisa Gazi
İlkokulu'nda 1980-1985 yıl-
ları arasında, CHP'li Semih
Balaban'ın ise 1970-1975
yıllarında ilkokul öğretmen-
liğini yapan Gülseren Has-
yamanlar, eski
öğrencilerinin dünkü (salı)
ziyareti sırasında duygusal
anlar yaşadı.
Emekli olduktan
sonra İzmir'e
yerleşen ilkokul
öğretmeni ile
mezuniyetinden
31 sene sonra
yeniden buluş-
tuğunu söyleyen
CHP'li Özgür
Özel, "Siyaset
hayatında hem
çok sayıda övgü

hem çok sayıda eleştiri du-
yuyoruz. Siyasette beni
övmek için beğenilen özel-
liklerimin hepsini öğretme-
nime ve aileme borçluyum.
Bugün eleştiri konusu olan
bazı yönlerimi de daha 7
yaşındayken öğretmenim
düzeltmeye çalışıyordu. Bu
kadar iyi bir eğitimci, bir si-
yasetçi için en büyük ka-
zanç. Ben öğretmenim
sayesinde 7 yaşından beri
çok önemli şeyler biriktir-
dim. Kendisine minnetta-
rım" dedi. Öğrencileri ile
ilgili anılarını anlatan Gülse-

ren Öğretmen, Semih Bala-
ban'ın otururken sürekli
ayaklarını altına almasını
unutamadığını, çok akıllı,
çalışkan olduğunu ve öğ-
retmen olmasından gurur
duyduğunu söyledi. Özgür
Özel'i ise Meclis'te en ön
sıralarda oturduğunu gö-
rünce şaşırdığını anlatan
Hasyamanlar, öğrenciyken
hep dolaşan, hareketli, ye-
rinde duramayan Özel'in
şimdi o sıralarda nasıl uzun
süre oturduğunu merak et-
tiğini söyledi. Özel'in aynı
zamanda o yaşlarda hak-

sızlığa tahammül
edemediğini belir-
ten, "Ben birine
haksızlık yapsam
bunu bana da
söylerdi. Şimdi
görüyorum ki
7'sinde neyse,
40'ında da o,
70'inde de öyle
olacak" diye ko-
nuştu. 

DHA
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Bazı dostlar zaman, zaman hep olumsuzlukları dile getirdiğimi
söylüyor, yaşanan hiç mi güzel şey olmadığından dem vuruyorlar.
Elbette iyiyi, de güzeli de olumlu haberleri de yazmak yorumlamak
bizim işimizin bir parçası. Zaman, zaman güzel şeyleri de yazıyoruz,
hatta hiç siyasete dokunmadan sadece güzellikleri anlattığım da
oluyor. Esasen 15 Temmuz akşamı, halkın büyük çoğunluğunun
darbe girişimine karşı nasıl yekvücut haline geldiğini, ardından Ye-
nikapı ruhu denilen birlik, beraberlik ve kucaklaşma arzusunun gü-
zelliğini de hep yazdım. Aslında kavganın, kutuplaşmanın sona
erdirilmesi, kucaklaşmanın, barışın, hoşgörünün kamu vicdanında
yer edinmesi, halkın moral motivasyonunun güçlenmesi açısından
da önemli bir etken. Böylelikle iyiyi, güzeli, doğruyu daha net gö-
rebilme imkanı da çıkıyor ortaya.

Bu hafta ben de iyi şeyler, güzel şeyler yazmak istiyordum.
Ekim ayının ilk haftasını geride bıraktığımız günlerde havaların iyi
gitmesi, güneşli ve ılık bir havanın oluşu geçtiğimiz hafta sonu in-
sanları keyifli şeyler yapmaya sevk ediyordu. Kim bilir, kimileri eşi,
dostu ailesiyle, güneşin tadını çıkarmayı, kırlarda doğa ile iç içe ol-
mayı planlamış, kimileri ise keyifli bir brunch veya bir kültürel etkin-
liğe katılmayı yeğlemişti. Benim planım da Cuma akşamı ikinci
yılını dolduran Özgürlük Araştırmaları Derneğinin kuruluş yıldö-
nümü yemeğine katılmak, Cumartesiyi dostlarla keyifli bir şekilde
geçirmek ve Pazar akşamı da ayaklarımı uzatıp Türkiye İzlanda ma-
çını izlemekti.

Bu haftaki yazımda Özgürlük Araştırmaları Derneğinin kuruluş
Yıldönümünde konuşmacı olarak davet edilen, uluslararası alanda
da adını duyuran gazeteci yazar Mustafa Akyol’un konuşmasını de-
ğerlendirecektim. Mustafa Akyol’u tanımayanlar için söyleyeyim,
hepimizin yakından tanıdığı gazeteci, yazar, TV programcısı Taha
Akyol’un oğludur. Babası 80 öncesinin ülkücü kesimin kalemlerin-
den, 80 sonrasında da muhafazakar, demokrat ve liberal çizgiye
evirilmiş, analizlerinde toplumsal bakış açısı ve siyaset sosyolojisi
ögelerinden de yararlanarak objektif kalmaya özen gösteren bir
entelektüeldir. Oğlu Mustafa Akyol ise dinlediğim kadarıyla tam bir
liberal aydın, değerlendirmeleri de hep liberal demokrasi ideolojisi
bakış açısıyla oldu.

Bu hafta konuşmasını değerlendirecektim dedim ama maale-
sef Pazar günü yaşanan hain terör saldırısı bütün şevkimi kırdığı
gibi tüm yurttaşlarımızı olduğu gibi beni de derin bir karamsarlığa
sevk etti. O yüzden de aldığım notları bir kenara attım yazının baş-
lığını da yazacak güzel bir şey yok diye koydum.

Maalesef gerçekten yazacak güzel bir şey yok. Pazar günü 10
askerimizin şehit edilmesi, 8 yurttaşımızın hain terör saldırısının kur-
banı olması yürekleri dağladı. Bu acı geceki İzlanda maçını keyifle
izlememize de engel oldu bir de üstüne üstlük aldığımız yenilgi
tuzu biberi oldu. Kişisel hırslar ve ne olduğunu bilemediğimiz iç
çekişmeler de sonuca yansıdı. Ortada bunca acı varken bir de kal-
kıp başka mesele yokmuş gibi milli bir meseleyi Arda, Terim anlaş-
mazlığı, Burak’ın, Selçuk’un kadro dışı bırakılması tartışmaları TV
ekranlarına taşınınca iyice keyfimiz kaçtı. Dahası Salı günkü partile-
rin gurup toplantılarındaki konuşmalar da siyasi havanın yumuşama
eğilimlerinin rafa kalktığı izlenimini bıraktı bende. Anlayacağınız ya-
zacak güzel bir şey yok.

Gene de birkaç cümleyle Sayın Akyol’un konuşmasına değin-
mek istiyorum. Konuşmanın bütününde, demokrasi, özgürlükler,
hukukun üstünlüğü, dış ilişkilerdeki politika anlayışları ve daha bir-
çok konuda mutabıkız. Ancak bir sözü var ki, Pazar günü yaşanan-
ları da dikkate alırsak o konuda mutabık olmamız mümkün
değildir. Akyol sözünün bir yerinde liberal bakış açısının siyasal par-
tilerin uyguladığı politikalar konusunda ne yanında ne de karşı-
sında olduğunu, eğrisine eğri doğrusuna doğru dediklerini ifade
etti. Bu yüzden de liberallerin artık AKP’yi desteklemediklerinden
söz ederek bir de örnek verdi. Mealen şöyle dedi Akyol: “ Örneğin
geçmişte çözüm süreci, barış süreci gelişmelerini olumlu bulduk
destekledik, yarın yeniden gündeme gelirse gene destekleriz.” 

Ben kendimi bildim bileli hep demokrat çizgide oldum. Ken-
dini tarif et deseler, geleneklerine, inançlarına, milli ve manevi de-
ğerlerine bağlı, hürriyetleri, temel insan haklarını, sosyal adaleti
savunan, liberal ve demokrat bir kişiyim derim. Bu bağlamda el-
bette barıştan ve adaletten yanayım ama barış süreci demek, terör
örgütüyle masaya oturup tavizler vermek, Oslo görüşmelerini, Dol-
mabahçe mutabakatını gerçekleştirmek, terörün destekçileriyle ka-
meralar karşısına geçerek onları yüreklendirmek değildir. Keşke
sayın Akyol da bu sözünü tavzih edecek açıklamalarda bulunsaydı.

Liberal düşüncenin en eski siyasal hareketi Ahrar Fırkasıdır.
Ahrar Fırkası, Hürriyetler, Teşebbüs-ü Şahsi (özel girişimcilik) ve
ademi merkeziyet(yerinden yönetim) temel ilkelerini savunuyordu.
Hürriyetler ve Teşebbüs-ü şahsi fikirleriyle mutabıkız, nitekim Cum-
huriyet döneminde kurulan Serbest Fırka ve Demokrat Parti de bu
ilkelere sadıktı. Ancak Ahrar Fırkasının gölge lideri Hanedan men-
subu Prens Sabahattin’in ademi merkeziyet fikrindeki ısrarcılığı par-
tiden kopmalara yol açtı. Bu fikirler ulu orta konuşulup tabana
yayılınca Balkan halklarının isyanları başladı ve bir, bir elden çıktılar. 

Fethi Okyar da Bayar ve Menderes de bu tehlikeyi görerek hiç
o konuları telaffuz etmediler. Ancak hak ve özgürlükler adına Men-
deres dönemi farklı etnik kimlikleri taşıyan yurttaşlarımız arasında
adaleti sağlamaya yetti ve bu unsurlar siyaset yoluyla ülkeye ve
bölgelerine hizmet ettiler. İç barış isteniyorsa, barış budur! Mende-
res’in yöntemleridir, yoksa terör örgütüyle pazarlık değildir. Men-
deres dönemi ülkede hiçbir silahlı etnik kalkışmanın yaşanmadığı
bir dönemdir.

Bence yeni nesil liberal entelektüellerin eksiği merkez sağ siya-
set anlayışını yeterince tanımamış ve analiz etmemiş olmalarıdır.
Oysa liberal demokratların en az %80 oranında örtüşebilecekleri fi-
kirler merkez sağdadır. Liberal entelektüellerin Menderes’i, Demi-
rel’i, Özal’ı iyi etüt etmeleri lazımdır. Merkez sağda birikim de
vardır çözüm de vardır, mutlu ve huzurlu günlere ulaşma dileğiyle
kalın sağlıcakla.

YAZACAK GÜZEL BİR ŞEY YOK
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Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Ekim ayı toplantısında bazı maddeler gerginliğe sebep oldu

Büyükşehir meclisinde yine olay vardı!
Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Ekim ayı toplantısında gergin anlar yaşandı. Toplantı Kültür Sitesi’nde bulu-
nan Meclis Salonu’nda gerçekleştirildi. Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün başkanlığında yapılan toplantı
gündeminde 89 madde yer aldı. Eylül ayı toplantısının da yapılmaması nedeniyle iki aylık gündem görüşülürken,
78’inci maddeden itibaren Meclis’e ara verildi. Meclis’in ikinci oturumu 18 Ekim Salı günü gerçekleştirilecek.

Ciğersiz, alçak hainler!..

TOPLANTIYA geçilme-
den önce söz alan Büyük-
şehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, “Ülkemiz
zor bir dönemden geçiyor.
Ne yazık ki hemen hemen
her gün şehit haberleri alı-
yoruz. 2 hafta önce Şırnak,

geçtiğimiz Pazar
günü Hakkari. Bu
acı haberler
içinde iki tanesi
de Manisa’mızı
adeta yakıp kavurdu. Sa-
lihli ve Alaşehirli iki evladı-
mızı bugün yüreklerimize

gömdük. Onların nezdinde
tüm şehitlerimizi rahmetle
anıyorum. Ciğersiz, alçak

iç ve dış ha-
inler bilinsin
ki Türkiye
çok güçlü
bir ülkedir.
Bu saldırılar
bizi daha
güçlü kılıyor.
Bu saldırılar
bizi böl-
meye yet-
meyecektir.

Ne mutlu türküm diye hay-
kıran Türk milletini hiçbir
güç durdurmadı, durdura-

mayacaktır. Şehitler ölmez,
vatan bölünmez. Ruhları
şad olsun.” dedi. 

Başkan Ergün’ün ko-

nuşmasının ardından mec-
lis gündem maddelerinin
görüşülmesine geçildi. 

Haber merkezi

Mayapark’ta rant mı var?
MANİSA Büyükşehir

Belediyesi Ekim ayı meclis
toplantısı Kültür Merkezi
Meclis Salonu’nda yapıldı.
89 maddenin yer aldığı
Meclis gündeminde öne
çıkan madde 17’inci
madde olan ve Mayapark
olarak bilinen, “İmar ve Ba-
yındırlık Komisyonu’nun
Yunusemre İlçesi, Horoz-
köy Mahallesi, 1916 ada 2
ve 3 parselde 1/1000 Uy-
gulama İmar Planı değişik-
liği ile ilgili raporu” oldu. 

Madde üzerine ilk söz
alan AK Parti Grup Baş-
kanı Zülfikar Gürcan oldu.
Gürcan, raporun Mec-
lis’ten geçmesi gerektiğini
öne sürerek  “Bu hizmetin
önünde durursanız sizi ka-
muoyuna şikayet ederiz”
dedi. 

RANT MI VAR?
Gürcan’ın ardından

Meclis’i bilgilendirmek
üzere MHP Grup Başkan-
vekili Mehmet Güzgülü ko-
nuştu. Güzgülü,
“Yunusemre Belediye-
si’nde bunun yanlış oldu-
ğunu söyledik, karşı oy
verdik. Kişilere ait özel ya-
pıcı firmaya rant vardır.
Usul hatası vardır, rant var-
dır” dedi. 

Yine aynı konuda söz
alan MHP’li Meclis Üyesi
Mehmet Palabıyık da, “Ya-
pılan işlemin önce hukuka
uymasını istedik. Fikir ola-
rak güzel olabilir. Burada
belediyenin hiç hissesi
yokken böyle bir yerde be-

lediye orada bir şey kaza-
nacak diye emsal artışı
yapmak yanlış olacak
dedik. Söz konusu yerde
emsal 1’ken 2.75’e çıkıyor.
Bu kötü bir karar olur, di-
ğerlere kötü bir emsal olur.
Rant kazandırır, bunun he-
sabını veremeyiz. Burası ti-
caret alanı yine ticaret alanı
olarak oluyor” diye ko-
nuştu. 

CHP’li Grup Başkanve-
kili Zeki Bilgin ise, “CHP
grubu olarak imar planı ça-
lışmaları tamamlanmadan
imar değişikliği yapılmasını
uygun bulmuyoruz. Emsal
1 iken, 2.75’e çıkması
doğru değil. Bu diğer ta-

leplerin de önünü açar” ifa-
delerini kullandı. 
KAMUYA AİT OLMAYAN
İŞE ONAY VEREMEYİZ

Son olarak söz alan
Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cengiz Ergün, “Ben
de yarın dilekçe vereyim.
Uncubozköydeki bütün
alanlara 2.75 emsal istiyo-
rum. Bülent Kar döne-
minde 12 katlı yerleri 5.5
emsal vermediniz mi? Bu-
rada kamuya ait olmayan

işe onay veremeyiz. Emsal
artışının uygun olmadığı
herkes tarafından bilinen
bir şeydir. 13 bin 500
metre inşaat yapılacak
yere 38 bin metrelik inşaat
yapmak istiyorsunuz.”
dedi.

YUNUSEMRE’DEN 
ÇOK MÜTEAHHİT 

KAZANIYOR
Yunusemre Belediye

Başkanı Mehmet Çerçi ise,
“Hafsa Sultan Mahalle-
si’nde Büyükşehir Beledi-
yesi’nin kentsel dönüşüm
alanı bu meclisten geçti.
Orada biz emsali biz kaç
olarak geçirdik? Cevap is-
tiyorum. Hukukun arkasına

saklanmayın. Hafsa Sultan
3.7 yaptınız emsali.  Ben
kendime orada yer mi alı-
yorum orada? Kabul et-
meme gerekçeniz yok. Biz
hukuka gideceğiz. Gerek-
çesiz niye reddediyorsu-
nuz diyeceğiz. Bu
uygulama imar planı deği-
şikliği kararıdır. Reddede-
cekseniz buna uygun bir
gerekçe söylemeniz lazım.
Burada bir yetki aşımı var.
Manisalılar bunu görecek.

20 yıldır burası böyle. Yu-
nusemre Belediyesi’nin
burada 15 milyon karı ola-
cak. Şeffaf olsun diye pro-
tokol metnini bütün meclis
üyelerine sundum. Burada
kamu yararı var, mezbelelik
ortadan kalkacak. Yunu-
semre belediyesini düğün
salonu, fuayesi olacak. ”
dedi. 

MECLİS 
‘YAPILAMAZ’ DEDİ
Bu sözler üzerine konu-

şan Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün,
“Manisa halkı burada neleri
yaptığınızı da gördü. Yunu-
semre’den çok müteahhit
kazanıyor” dedi. 

Konuşmaların ardından
maddenin oylanmasına
geçildi. Komisyonun ver-
diği ‘Bu şekliyle yapılamaz’
raporu, oy çokluğuyla
kabul edildi. 

20’İNCİ MADDEDE DE
ORTAM GERİLDİ

Uzun süredir Meclis
gündemini meşgul eden
Muradiye Mahallesi’nin
imar planı gündeme geldi.
Madde üzerine söz alan
MHP’li üye Mehmet Pala-
bıyık, “İhale edilen plan
1/1000’lik. Ne değiştirdiniz,
görelim dedik. Bunları ge-
tirmediler. Biz binlik planları
görmedik. Tarım İl Müdür-
lüğü’nden görüş alınmadı-

ğından dolayı çalışmaların
devamı kararı alındı” dedi.  

Yunusemre Belediye
Başkanı Mehmet Çerçi,
“Ben belediye başkanı ola-
rak bu planları görmedim.
5 binlik revizyon hayata
geçmesem binliği görme-
nin anlamı yok. Yasal alt-
yapı oluşsun istiyoruz.
1/5000’lik olmadan
1/1000’ik plan bir işe yara-
maz. 5 binlik planlar  olma-
dan şehir kaosa gidecek.
Yani Muradiye’nin imar
planları yapılmış, birkaç
kez revize edilmiş. Biz Mu-
radiye’de yeni bir alanı
imara açmadık. Hatta da-
ralttık” diye konuştu.

Başkan Cengiz Ergün
de, “Bana kanunsuz şe-
kilde kimse gelmesin.
Belge getirin, planı yapa-
lım. Aynı şeyler dönüyor.
Tarım görüşü gelmeden
komisyon raporu getirme-
yin” dedi. 

Konuşmaların ardından
madde, Tarım İl Müdürlüğü
görüşü olmadan meclise
getirilmemesi yönünde
kabul edildi. 

Meclis’te maddelerin
78’inin görüşülmesinin ar-
dından ara verildi. Mec-
lis’in ikinci oturumunun 18
Ekim Salı günü saat
18:00’da yapılması karar-
laştırıldı. 

Çerçi’den Bülent Kar’a şok gönderme!..

MANİSA Büyükşehir
Belediye Meclisi, Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Cen-

giz Ergün başkanlığında
yapıldı. Meclis’te yoğun
tartışmalara sahne olan
Mayapark olarak bilinen
alanın imar planı görüşme-
leri sırasında sinirler gerildi. 

Alanla ilgili emsallerin
konuşulduğu sırada Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, verilen em-
sallin 1’den 2.75’e çıkma-
sını eleştirdi. Başkan Ergün
bu şekilde bir emsale onay

veremeyeceklerini dile ge-
tirdi.

BÜLENT KAR 
DÖNEMİNE LAF ATTI
Bunun üzerine söz alan

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Mehmet Çerçi de
Hafsa Sultan’da emsalin
3.7 yapıldığını hatırlatınca,
Başkan Ergün, “Bülent Kar
döneminde 12 katlı yerlere
5.5 emsal vermediniz mi?”
diye konuştu.

ÇERÇİ’DEN KENDİ 
PARTİSİNİN BELEDİYE

BAŞKANINA ŞOK 
SÖZLER

Başkan Ergün’e yanıt
veren Çerçi, kendi partisi-
nin eski belediye başka-
nına söylediği sözlerle
salondakilere büyük bir
şok yaşattı. Başkan Çerçi,
“Onun hesabını millet
gördü zaten” diyerek pole-
mik konusu olabilecek bir

ifade kullandı. 
Haber merkezi



MASKİ Genel Müdür-
lüğü, Manisa genelinde
sağlıklı ve uzun süre gü-
venli şekilde kullanılabile-
cek altyapı inşa etmeye
devam ediyor. MASKİ, Kula
ilçesine bağlı Encekler Ma-
hallesi’nde 7 bin 20 metre-
lik kanalizasyon hattını
döşeme çalışmalarına baş-
ladı. MASKİ Genel Müdür-
lüğü Kanalizasyon Dairesi
Başkanlığı ekipleri tarafın-
dan yapılan çalışmayla, ku-
rulduğundan bu yana
imece usulüyle yapılan fos-
septik çukurlarını kullanan
mahalle, sağlıklı kanalizas-
yon sistemine kavuşuyor. 

MAHALLENİN İÇME
SUYU HATTI DA 

YENİLENECEK
MASKİ Genel Müdür-

lüğü, kanalizasyon hattı dö-
şeme işlemlerinin ardından,
mahallenin içme suyu şebe-
kesini de yenileyecek.
MASKİ İçme Suyu Dairesi
Başkanlığı tarafından En-
cekler’de 1515 metre terfi
hattı döşeyerek, 6 bin 312
metrelik içme suyu şebeke
hattı yapımı gerçekleştire-
cek. Çalışmaların tamam-
lanmasıyla birlikte
mahallenin altyapısı tama-
men yenilenerek, uzun yıllar
garanti altına alınmış olacak.

“BÜYÜKŞEHİR’LE 
BİRLİKTE 
HİZMET 

ALMAYA BAŞLADIK”
Encekler Mahalle

Muhtarı Zeynel Helva,
MASKİ’nin mahallelerinde
yürüttüğü çalışmalardan
çok memnun olduklarını
ifade etti. Muhtar Helvacı,
“700 haneli köyümüzün
kurulduğundan beri, belki
100-150 senedir kanali-
zasyonu yoktu. Kendimiz

kazdığımız fosseptik çu-
kurlarını kullanıyorduk.
Şimdiye kadar hep siya-

setin gölgesinde kaldı kö-
yümüz, hizmet görmedi.
Büyükşehir Belediyesi’yle
birlikte hizmet almaya
başladık. Kanalizasyonu-
muz yapılıyor. İçme suyu
borularımız da değişecek.
Mahalle halkımız da hiz-
metlerden çok memnun-
lar. Çalışmalar için başta
Cengiz Başkan’ımız
olmak üzere, Kula Beledi-
yemiz’e ve MASKİ’ye çok
teşekkür ediyoruz” diye
konuştu. Haber merkezi
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Manisa Büyükşehir Belediyesi Manisa Su ve Kanali-
zasyon İdaresi Genel Müdürlüğü, Kula Encekler
Mahallesi’nde başlattığı çalışmayla kanalizasyon
hattı olmayan mahalleyi sağlıklı altyapıyla tanıştırı-
yor.

Rusya’nın Türkiye’den yaş meyve ve sebze ithalatına
uyguladığı kısıtlamaları kaldırması, hasat dönemine

giren limon üreticisinin yüzünü güldürdü. En çok limon
ihraç edilen Rusya’nın yasakları kaldırmasıyla Türkiye
limon üretiminin yüzde 65’ini karşılayan Mersin’in Erdemli
ilçesinde çiftçilerin yüzleri gülmeye başladı. İlçede çiftçiler
daha şimdiden Putin’in sıcak mesajla ’ekşi limonu tatlandır-
dığı’ yorumunu yapıyor. Firmalar ise ihracatlık limonu 1 lira
20 kuruştan almaya başladı. Çiftçi temsilisi Mustafa Yıl-
maz, limondan beklentinin yüksek olduğunu belirterek, "Bu
yıl limonun kilogram maliyeti yüksek. Sayın Cumhurbaşka-
nımız ile Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin’in görüşme-
sinden olumlu neticeler çıktı. Bunun ise limon piyasasına
olumlu şekilde yansıyacağını umut ediyoruz. Limonun bu
yıl bu olumlu hava dolayısıyla ekşi değil tatlı olacağını umut
ediyoruz" dedi.
Yılmaz, Putin’in sıcak mesajından sonra çiftçilerin yüzünün
gülmeye başladığını ve alımların daha da artacağına inan-
dıklarını söyledi. Yöre çiftçilerinden Adnan Yalman da ön-
ceki yıllara göre daha iyi bir sezon beklediklerini ifade
ederek, "Geçen yıldan daha iyi bir sezon bekliyoruz. Pu-
tin’in sözlerinden sonra ekşi limonumuz bile tatlandı. İnşal-
lah bizim de cebimize tatlı tatlı güzel paralar girecek. Çiftçi
mutlu olacak" diye konuştu. İHA

Kömür sezonu 550 liradan açtı. İnegöl Odun ve Kömür-
cüler Derneği Başkanı Ziya Turan, kömür fiyatlarının

geçtiğimiz yıl ile aynı olduğunu söyledi. Şu an yerli ve ithal
olarak iki farklı kömür olduğunu belirten Turan, yerli kömü-
rün tonu 550 liradan, ithalin ise 650 liradan başladığını söy-
ledi. Turan, "Hakiki Soma Kısrakdere kömürü yerinde
pahalı olduğu için şahsen her sene getiriyordum. Ama bu
sene getiremedim. Devletimizin Kısrakdere kömürü ger-
çekten pahalı. Tonu 550-600 lira arasında değişiyor. Vatan-
daşlarımız alırken Soma kömürü diyerek, inanmasınlar.
Devletin mührünün olduğu kömürlere inansınlar. Vatandaş-
larımız Çevre ve Şehircilik Bakanlığının izni olan kömürleri
kullansınlar. Her kömür ithal değildir. İçine değişik kömür-
lerde konuluyor. Fiyatlar düşük gösteriliyor. Kesinlikle o fiyat-
lara, o kömürler verilmez. Doların bu kadar yükselmesinden
dolayı fiyatlarımız artış olmuştur. Ama zam gerçekleşmedi fi-
yatlarımız geçtiğimiz yıl ile aynıdır" dedi.Kaçak kömür konu-
sunda yıllardır mücadele verdiklerini belirten Ziya Turan,
“İnegöl Belediyesinin ve ilçe halkımızın kaçak kömür konu-
sunda duyarlı olmasını istiyoruz. İl Çevre ve Orman Müdür-
lüğünden yetkili belge ve Katı Yakıt Satış Belgesi
olmayanlardan kömür almamalarını istiyoruz. Bu konuda
Bursa İl Mahalli Çevre Kurulu kararı va” dedi. İHA

Limon üreticisinin yüzü güldü

Kara elmas sezonu açtı

MANİSA'NIN en
önemli tarım ürünü olan
beyaz altın olarak adlandırı-
lan pamuk, tarımda tekrar
yapılanma sayesinde devlet
tarafından desteklenerek
hem prim hem de alım ga-
rantisi verilecek. Üreticiyi
tekrar pamuğa teşvik
etmek için önemli adımlar
atıldığını kaydeden Manisa
Ticaret Borsası Başkanı
Sadık Özkasap, 2017 için
Akhisar ve çevresinde
pamuk ekim alanlarının be-
lirlendiğini ve ciddi şekilde
devlet tarafından destekle-
neceğini duyurdu. 

PAMUĞA 75 KURUŞ
PRİM

Pamukta uygulanan
kotaların ve ithal iplik fiyat-
larının Manisa'da pamuk
ekimini bitirme noktasına
getirdiğini hatırlatan Özka-
sap, "2017 yılı için Akhisar

bölgemizde ciddi bir
pamuk ekimi yaşanacak.
Şu an primi de 75 Kuruş
olarak açıklandı. Üretici bu
fiyatlardan memnun. Primle
beraber pamuk fiyatların-
dan da memnun. Mısır, pa-
muktan sonra bir alternatif
oldu ama mısırın katma de-
ğeri pamuk kadar yüksek
değil. Tarım Bakanlığı bu
konuda ciddi çalışmalar
yaptı. Bu konuda da Sayın
Başbakanımız Ödemiş'te
açıklamalarını yapacaktır.
Diyor ki ' Mısır bu bölgeye
ekilmeyecek. Eğer ekersen
pirim vermeyeceğim ve ofis
de senin mısırını almaya-
cak. Bunun kararını sen

ver' diyor, 'Ekersen ekebilir-
sin' diyor. Ama 'Pamuk
ekersen 75 Kuruş pirim ve-
receğim sana, destekleme
yapıp pamuğunu alacağım'
diyor.2017 yılında Akhisar,
Akselendi ve Gölmarmara
çevresinde mısırı terk eden
üreticiler pamuk ekecek"
dedi.Arazi toplulaştırması
konusunda da önemli
adımların atıldığını ifade
eden Özkasap, Manisa
ovasında çok fazla makineli
tarım yapılamadığını belir-
tip, "Bunun için tarımda
topraklarımızda bir toplu-
laştırma gerekiyor. Benim 5
dönüm arazim var yanımda
Mehmet'in 5 dönümüyle

birleştireceğiz. 20-25
dönüm yapacağız, o ora-
dan toplulaştıracak, bu bu-
radan toplulaştıracak.
Devlet 'Bunu siz yapmaz-
sanız biz yapmak zorunda
kalacağız' diyor. Bir taraftan
pamuk ekelim diyorsun,
makineli tarım yapamıyor-
sun. Onun için bu toplulaş-
tırmanın da Manisa'mız için
önemli olduğuna inanıyo-
rum" diye konuştu. 

Özkasap son olarak
Manisa ovasının korunması
için 'büyük ova' kapsamına
alındığını belirtip, kamu ya-
rarı dışında tarım arazile-
rinde tesis kurulmasının
yasaklandığını bildirdi. DHA

MASKİ Genel Müdür-
lüğü, il genelinde sürdür-
düğü içme suyu arıtma
çalışmalarıyla daha sağ-
lıklı ve kaliteli içme suyu
amacıyla çalışmalarına
devam ediyor. Köprü-
başı’nın Bozburun Mahal-
lesi’nde 66 metrekarelik
alan üzerine inşa edilen
ve saatte 11 ton suyu arı-
tacak olan tesisteki çalış-
malar hızla sürüyor. İçme
Suyu Dairesi Başkanlığı
tarafından yapılan çalışma
ile mahalleye ulaşan
suyun niteliği ve kalitesi
artmış olacak. Tesisin faa-
liyete geçmesi ile arıtıla-
cak olan su sayesinde
mahalle sakinleri daha ka-
liteli suya kavuşmuş ola-
cak.  MASKİ İlçe
Sorumlusu Enver Çetin
de çalışmaların sürdüğü
tesiste incelemelerde bu-
lundu. 

“MAHALLEMİZDEKİ
ÇALIŞMALARDAN

MEMNUNUZ”
MASKİ Genel Müdür-

lüğü’nün sürdürdüğü
içme suyu arıtma tesisi
çalışmalarından, Mahalle
Muhtarı Ahmet Gürcan

mahalleli olarak memnun
olduklarını belirtti. Muhtar
Gürcan, “Mahallemizdeki
çalışmalardan çok mem-
nunuz. Cengiz Başkanıma
teşekkür ederim. Emeği
geçen herkese çok teşek-
kür ederim. Başkanımız
Cengiz Bey’e saygılarımı
sunarım. Allah razı olsun”
dedi.

EKİPLERİMİZ
ÇALIŞMALARINI 

SÜRDÜRÜYORLAR
MASKİ Genel Müdür-

lüğü İçme Suyu Dairesi
Başkanı Hakan Açabay, il
genelinde vatandaşlara
daha kaliteli suya kavuş-
turmak için içme suyu
tesislerinin yapım çalış-

malarının hızla devam et-
tiğini belirtti. Açabay,
“MASKİ Genel Müdürlüğü
olarak vatandaşlarımızın
hak ettiği hizmetleri sun-
mak için çalışıyoruz. Va-
tandaşlarımıza kaliteli
yaşam sunmak için ekip-
lerimiz var gücüyle çalış-
maya devam ediyorlar.
Köprübaşı ilçemizin Boz-
burun Mahallesi sakinle-
rine daha kaliteli ve
sağlıklı içme suyu tüket-
meleri için mahallemize
içme suyu arıtma tesisi
inşa ediyoruz.  Bu tesis
sayesinde mahalle sakin-
leri hak ettikleri kaliteye
kavuşmuş olacak” dedi.
Haber merkezi

MASKİ Genel Müdür-
lüğü, Manisa genelinde
altyapı yenileme çalışma-
larına devam ediyor.
MASKİ Genel Müdürlüğü
Kanalizasyon Dairesi
Başkanlığı, Turgutlu’nun
Karaköy Mahallesi’nde
başlattığı çalışmalar ile
eskiyen ve kullanım öm-
rünü yitiren altyapıları ye-
nileme çalışmalarını
sürdürüyor. MASKİ ekip-
leri Karaköy Mahalle-
si’nde 2 bin 100 metrelik
kanalizasyon hattı yeni-
leme çalışmalarına baş-
ladı.

İÇME SUYU ŞE-
BEKE HATLARI DA 

YENİLENECEK
MASKİ Genel Müdür-

lüğü, Turgutlu’nun Kara-
köy Mahallesi’ndeki
kanalizasyon çalışması
tamamlanması ardından,
İçme Suyu Dairesi Baş-
kanlığı ekipleri 2 bin 500
metrelik içme suyu şe-
beke hattı yenileme çalış-
malarına başlayacak.
MASKİ, mahalleye 50
metre küp kapasiteli içme
suyu deposu yaparak

mahallenin altyapı soru-
nun ortadan kaldıracak.

“DÖRT BİR YANDA
ÇALIŞIYORUZ”

MASKİ Genel Müdür
Yardımcısı Burak Aslay,
Turgutlu’nun Karaköy
Mahallesi’ndeki çalışma-
ların aralıksız bir şekilde
sürdüğünü belirtti. Aslay,
“Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Er-
gün’ün söylediği gibi
‘Daha yaşanabilir bir Ma-
nisa’ için çalışmalarımızı
bu doğrultuda yapmaya
çalışıyoruz. Şehrimizin
altyapı sorununu tama-
men ortadan kaldırmak
için dört bir yanda çalış-
malarımıza devam ediyo-
ruz. Bu kapsamda
Turgutlu ilçemizin Kara-
köy Mahallesi’nde kanali-
zasyon hattı ve ardından
içme suyu şebeke hatla-
rını yenilemek üzere ça-
lışmalarımızı başlattık. En
kısa sürede tamamlatıp
vatandaşlarımızı sağlıklı
ve uzun süre sorunsuz bir
şekilde kullanabileceği
altyapıya kavuşturacağız”
dedi. Haber merkezi

Manisa Ticaret Borsası Başkanı Sadık Özkasap, kentte tekrar pamuğu teşvik etmek için devletin 75
kuruş prim desteği vereceğini belirtti. Özkasap, mısıra ise artık destek verilmeyeceğini de açıkladı

Manisa ovasında mısırdan el çektiriliyor

Encekler sağlıklı kanalizasyon hattına kavuşuyor

Karaköy’de 4 bin 600 
metrelik altyapıyı yeniliyor

Bozburun’a içme suyu arıtma tesisi yapılıyor



KULA 15 Temmuz Şe-
hitleri İmam Hatip Orta-
okulu yönetimi ve okul aile
birliği başkanlığı tarafından
düzenlenen aşure progra-
mına AK Parti İlçe Başkanı
Ahmet Palabıyık Diyanet-
Sen Kula Temsilcisi Ali
Osman Sönmez Eğitim Bir-
Sen Kula Temsilcisi Adem
Sümen, kurum müdürleri,
veliler ve öğrenciler katıldı.

Okulun konferans salo-
nunda öğrencilerinin oku-

duğu Kur'an-ı Kerim tilaveti
ve şiirlerin okunmasıyla
başlayan programda bir
konuşma yapan Diyanet-
Sen Kula Temsilcisi Ali
Osman Sönmez, "15 Tem-
muz darbe girişiminden
sonra FETÖ'ye ait olan
okulumuzun tekrar milleti-
mize kazandırılmasının gu-
ruru içerisinde bu programı
gerçekleştiriyoruz. Muhar-
rem ayı içerisinde yapılan
duaların kabul olmasını dili-

yorum." dedi. Okul Müdürü
Hakan Özkan ise Muharrem

ayı münasebetiyle aşure
dağıtımı yaptıklarını belirte-

rek, "15 Temmuz darbe giri-
şimi sonrası milletin parası
ile yapılan okulumuz tekrar
milletimize geçmiştir. 15
Temmuz Şehitleri İmam
Hatip Ortaokulu olarak ilk
aşure dağıtımımızı yaptık.
Bundan sonra her yıl
aşure dağıtarak gelenek-
sel hale getirmeye çalışa-
cağız. Bizi bugün yalnız
bırakmayan herkese te-
şekkür ederim. Bunda
sonraki yıllarda da aşure
dağıtımı yapmayı planlıyo-
ruz" diye konuştu. İHA

MANİSA Büyükşehir
Belediyesi’nin aylık kültür
sanat etkinlikleri kapsa-
mında Demirci’de ‘Kadın
Sağlığı’ semineri düzen-

lendi. Demirci Ticaret ve
Sanayi Odası Salonu’nda
düzenlenen seminerin ko-
nuşmacılığını Ebe Gülşah
Filiz yaptı. Demirci Toplum

Sağlığı Başkanı Doktor Mü-
berra Duran da seminere
katıldı. Seminerde kadın
sağlığı konusunda kadınları
bilinçlendirmek amacıyla

yaş gruplarına göre
bedenlerinde ortaya
çıkan değişikliklerle il-
gili adaptasyon süreç-
leri konuşuldu.
Seminerde, merak edi-
len sorular da yanıt-
landı. Seminere katılım
gösteren Demircili ka-
dınlar, Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün’e teşek-
kür ederek, bu tür se-
minerlerin devam
etmesini istedi. Haber

merkezi

YUNUSEMRE Beledi-
yesi tarafından bu yıl ikin-
cisi düzenlenen
Uluslararası Yunus Emre
Günleri etkinlikleri kapsa-
mında Şehir Tiyatrosu’nda
Yunus Emre’nin hayatını
konu olan oyun sahnelendi.
Aktif Felsefe Derneği’nin
sahneye koyduğu oyunu
Yunusemre Belediye Baş-
kanı Dr. Mehmet Çerçi, Be-

lediye Başkan Yardımcısı
Mustafa Dandin, Belediye
Meclis Üyeleri, Daire Mü-
dürleri, Aktif Felsefe Der-
neği Manisa Temsilcisi
Emel Tokuyan ve çok sa-
yıda vatandaş katıldı.

Flüt ve gitar dinletisi eş-
liğinde sahnelenen oyun iz-
leyenlerden yoğun alkış
aldı. Oyun sonrası sahneye
çıkarak oyuncuları kutlayan

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Dr. Mehmet Çerçi,
“Sanatçı kardeşlerimiz
Yunus Emre’yi çok güzel
ifade ettiler. ‘İlim ilim bil-
mektir, ilim kendin bilmektir.
Sen kendini bilmez isen bu
nice olmaktır. İstersen var
bin Hacca, hepsinden iyisi
bir gönüle girmektir’. Bu
sözler, üç beş satırla insan-
lığın, erdemin, yüreğin,
aşkın ve sevginin anlamını
ne kadar güzel ifade ediyor.
Uluslararası olarak geçen
yıl ilkini gerçekleştirdiğimiz
etkinlik çerçevesinde dü-
zenlediğimiz sempoz-
yumda bir hocamızın
söylediği bir sözü aldım

nakşettim. Dedi ki; ‘Yu-
nus’tan biz hem dilimizi öğ-
rendik, hem de dinimizi
öğrendik’. Yunus Emre,
böylesine yüksek bir şah-
siyet. Duru bir Türkçeyle
ve çok kısa ifadelerle için-

den gelenleri söylemiş, ya-
şamış ve yaşatmış bir in-
sandır. Ne mutlu ismi
belediyemize verilmiş. Bu
nedenle Yunus Emre’yi
anmak, onu gençlerimize
ve gelecek nesillerimize
aktarmak ve tüm dünyaya
tanıtmak bizim vazifemiz-
dir” diye konuştu. Başkan
Çerçi oyunculara günün
anısına tablo hediye etti.

Organizasyon sorumlu-
larından Dr. Semra Şen
ve Dr. Ercümet Çavdar
ise, böylesine anlamlı bir
organizasyonla Yunus
Emre’nin öğretilerini yeni
nesillere aktaran Yunu-
semre Belediyesi’ne te-
şekkür etti. İHA
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Sakarya’nın Karasu İlçesinde bulunan 150 yıllık tarihi
çeşme bakımsızlıktan yosun bağladı. Karasu ilçesi Yas-

sıgeçit Mahallesi’nde Limandere-Yenidoğan bağlantı yolu
üzerinde bulunan 150 yıllık tarihi çeşme bakımsızlıktan do-
layı yosun bağladı. Mahallenin çeşitli bölgelerinde bulunan
tarihi eserlerin de koruma altına alınması gerektiğini belir-
ten mahalle sakinleri her yıl gelen yabancı misafirlerin
köyün belli noktalarında ziyaretler yaparak dua ettiklerini
ifade ettiler. İHA

Çankaya Belediyesinin yeniden yapmak üzere yıktığı Yıl-
maz Güney Sahnesi’nin inşaatı hızla yükseliyor. Ti-

yatro, konser, panel, seminer gibi pek çok etkinliğe ev
sahipliği yapan sahne, 300 kişilik kapasitesiyle Ankaralılarla
yeniden buluşacak. 1990’lı yıllardan bu yana pek çok tiyatro,
konser, panel, seminer gibi etkinliklere ev sahipliği yapan
Yılmaz Güney Sahnesi, 300 kişilik kapasiteyle yeniden hiz-
mete girmeye hazırlanıyor. Belediye Başkanı Alper Taşde-
len, çalışmaların sürdüğü Yılmaz Güney Sahnesi inşaatında
incelemelerde bulunarak Çankaya’ya yeni mekanlar kazan-
dırmaya devam edeceklerini söyledi.
Çalışmaları denetleyen Çankaya Belediye Başkanı Alper
Taşdelen, Türk sinemasının sembol isimlerinden Yılmaz Gü-
ney’in adını, kendisine yaraşır bir mekanda yaşatmaya
devam edeceklerini belirterek, "Sanatçılarımız, aydınlarımız
bu ülkenin değerleridir. Biz bu değerlere sahip çıkarak gele-
cek kuşakların da onları bilmesini, tanımasını sağlamaya
çalışıyoruz. Hafta sonu Çiğdem Mahallesinde Can Yücel
Parkı’nı hizmete açtık. Geçen hafta temelini attığımız Zülfü
Livaneli Kültür Merkezi’ni en yakın zamanda tamamlayarak,
Çankayamıza kazandıracağız. Bu ülkenin değerlerine ya-
şarken de sahip çıkıyoruz. Çankaya, Atatürk’ün ilçesi, bu il-
çede sanat da sanatçı da daima yaşayacak" diye konuştu.
Çankaya Belediyesi Maltepe Yerleşkesi’nde bulunan sahne-
nin modern ve konforlu yapısında bir dinlenme alanı ve ka-
feterya da Ankaralılara hizmet edecek. İHA

Tekirdağ’ın Süleymanpaşa Belediyesi tarafından düzen-
lenen ve teması barış olan 2. Bisanthe Taş Heykel

Sempozyumu’nun kapanış sergisi açıldı. Dünyanın dört bir
yanından 400 heykeltıraş içerisinden seçilip Tekirdağ’a
gelen 8 heykeltıraş ve 1 küratör, heykellerini tamamladı. 2.
Bisanthe Taş Heykel Sempozyumu’nun kapanış sergisine
Tekirdağ Vali Yardımcısı Mahmut Yıldırım, Tekirdağ Büyük-
şehir Belediye Başkanı Kadir Albayrak, Süleymanpaşa Be-
lediye Başkanı Ekrem Eşkinat’ın yanı sıra dünyanın farklı
yerlerinden gelen 9 heykeltıraş ve vatandaşlar katıldı.
Açılış öncesi konuşan Başkan Ekrem Eşkinat, bütün sa-
natçıları kutlayarak, “9 heykeltıraş ve 9 asistan 3 hafta
emek vererek Süleymanpaşa Belediyesi’ne ve Tekirdağ’a
bu eserleri kazandırdılar. Ben onlara teşekkür ediyorum.
Bu ikinci yaptığımız taş sempozyumu. Ayrı bir jüri, ayrı bir
küratör sistemi ile çalıştık. Birçok eser arasından seçildi bu
projeler. Baktığımızda ben gerçekten bu projelerden keyif
aldım. Bizim şehrimiz güzelleşiyor. En önemlisi de insanla-
rın dünyaya bakışıyla güzelleşiyor” dedi.
Tekirdağ Büyükşehir Belediye Başkanı Kadir Albayrak da,
açılış sempozyumunda yaptığı konuşmada, “Tekirdağ’a sa-
natı sevdiren, kısa sürede daha da üst seviyelere taşıyan
Süleymanpaşa Belediye Başkanı Ekrem Eşkinat Bey’i kut-
luyorum. Bu eserleri buraya getiren bütün sanatçıları da
tebrik ediyorum ve ben bugün yaşadığımız mutluluğu çok
önemsiyorum. Tekirdağ çok daha gelişecek, Tekirdağ daha
da güzelleşecek ve Tekirdağ Balkanlar’ın merkezi olacak-
tır. Bu sanat eserleri Tekirdağ’ın en güzel yerlerine koy-
maya çalışacağız ve bunu gururla seyredeceğiz” ifadelerini
kullandı. İHA

150 yıllık tarihi çeşme yosun bağladı

Yılmaz Güney Sahnesi hızla yükseliyor

Taşlar ‘barış’ için sanata dönüştü

2. Uluslararası Yunus Emre Günleri etkinliği farklı
bir etkinliğe ev sahipliği yaptı. Gönüllü felsefeci-
ler, İslam tarihinin en büyük düşünürlerinden
Yunus Emre'nin hayatını sahneledi. Beğeni topla-
yan oyunu izleyenler arasında Yunusemre Bele-
diye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi de vardı. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin aylık kültür
sanat etkinlikleri kapsamında Demirci’de ‘Kadın
Sağlığı’ semineri düzenlendi. Seminere katılım
gösteren Demircili kadınlar, bu tür etkinliklerin
devam etmesini isteyerek, Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi’ne teşekkür etti.

Muharrem ayı dolayısıyla Kula 15 Temmuz Şehit-
leri İmam Hatip Ortaokulunda öğrenci ve velilere
aşure ikram edildi. Bin kişilik hazırlanan aşure et-
kinliğine katılım yoğun oldu. 

Gün içinde tatil organizasyonları yapabilir-
siniz. Yeni ufuklara açılmak için hevesli za-
manlar içindesiniz. Yabancılarla ilgili
konularla ilgilenmeniz gerekebilir. İlerleyen
saatlerde endişe duyduğunuz konular
gündeminizi meşgul etmeye başlayabilir

Ortaklı para konuları gündeminizi etkileyebilir.
Kriz yaratan koşullara karşı kendinizi korumalısı-
nız. Sorumlu olduğunuz konuları daha fazla ele
almanız gerekebilir. Finansal konularda yenilen-
meye gidebilirsiniz. İlerleyen saatlerde işlerinizde
artış olabilir. Bazı durumlarda farkındalığınız ar-
tabilir, kararlar alabilirsiniz.

Eşinizle ilgili konular gündeminizi etkile-
yebilir. Gün içinde yeni sorumluluklar
almanız gerekebilir. Olayları abartma-
maya çalışın. Karşınızdakilerle ilişkinizde
kısıtlanmış hissedebilirsiniz. İletişimde
olduğunuz kişilerle uyum içinde olmak
isteyebilirsiniz. 

Gün içinde eşinizle ilgili konularla ilgilene-
bilirsiniz. Sabah saatlerinde duygusal yön-
den kendinizi yorgun hissedebilirsiniz.
Akışta kalmaya çalışın. Karşınızdakini fazla
incitmeden kendinizi ifade etmeye çalış-
malısınız. İçinize kapanabilirsiniz. Sizi uğraş-
tıran durumlara karşı dikkatli olmalısınız.

Kişisel açıdan önem verdiğiniz konular gün-
deminizi meşgul edebilir. Hassas olduğunuz
olaylarda daha tepkisel olabilirsiniz. Gün
içinde kendi iç uyumunuzu yakalayacaksınız.
İlişkilerinizde daha fazla sorumluluk alabilirsi-
niz. Akşam saatlerinde sevdiklerinizle prog-
ram yapabilirsiniz. Kazalara karşı dikkatli
olmalısınız.

Kişisel açıdan önem verdiğiniz konular gündemi-
nizi meşgul edebilir. Hassas olduğunuz olaylarda
daha tepkisel olabilirsiniz. Gün içinde kendi iç
uyumunuzu yakalayacaksınız. İlişkilerinizde daha
fazla sorumluluk alabilirsiniz. Akşam saatlerinde
sevdiklerinizle program yapabilirsiniz. Kazalara
karşı dikkatli olmalısınız.

Gün içinde elinizde olmayan nedenlerden do-
layı kontrolünüzü kaybedebilirsiniz. Gizli kalan
konular gündeminize gelebilir. Yaşadığınız olay-
larla baş etmekte zorlanabilirsiniz. İkili ilişkilerde
kendinizi ifade ederken abartılı tavırlardan ka-
çınmalısınız. Harcamalarınıza dikkat edin. Gün
için sıkışmalar olabilir.

Sosyal konular gündeminizi meşgul edebilir. Ar-
kadaşlarınızla birlikte program yapmak isteyebi-
lirsiniz. İş hayatınızda alacağınız yardımları yeni
şeyler kurgulamak için kullanabilirsiniz. Gün
içinde kişisel uyumunuzu korumanız gerekebilir.
Farklı meslek gruplarıyla bir araya gelebilirsiniz.
Akşam saatlerini kendinize ayırabilirsiniz.

İş hayatınızda sorumlu olduğunuz konularda ta-
mamlamak isteyebilirsiniz. Bireyselliğinizi ortaya
koymak isteyeceğiniz zamanlar var. İletişim eksik-
liğinden dolayı içinize kapanabilirsiniz. Öğle saat-
lerinde sorumluluklardaki artış sizi biraz yorabilir.
Akşam saatlerinde kendinizi çok daha hareketli
hissedebilir ve sosyal ortamlarda bulunabilirsiniz.

Çalışma arkadaşlarınızla birlikte çalıştığı-
nız işlerde kişilik çatışmalarına girme-
meye çalışın. Hedefleriniz için planlama
yapabilirsiniz. Sizi yıpratan konulara karşı
dikkatli olmanız da fayda var. Akşam sa-
atlerinde sağlığınızla ilgili konularda daha
dikkatli olmalısınız. 

Sabah saatlerinde keyif alacağınız organizas-
yonlar yapmak isteyebilirsiniz. Aşk hayatınızla il-
gili konulara yöneleceksiniz. Gün içinde
harcamalarınıza dikkat etmeniz gereken za-
manlar var. Sorumlu olduğunuz konularda
somut bir şeyler ortaya koymak isteyebilirsiniz.

Bugün ev hayatınızdaki mevzularla ilgilenebilirsi-
niz. Sorumlu olduğunuz konuları tamamlamak
için kararlar alabilirsiniz. Gün içinde babanızı ihmal
etmeyin. Uğraştığınız işlerde daha fazla sorumlu-
luk almak durumunda kalabilirsiniz. Akşam saatle-
rinde ilişkiler ön plana çıkabilir. Sevdikleriniz için
abartılı organizasyonlar yapabilirsiniz.

YILDIZ FALINIZ BUGÜN SİZE NE SÖYLÜYOR?

  
Aktif Felsefe Yunus Emre’yi anlattı

Demircili kadınlar sağlık eğitimi aldı

İmam Hatip'te aşure etkinliği
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MANİSA Büyükşehir Belediyes-
por’un genç futbolcusu Oğuz Cen-
giz, önemli bir başarıya imza atarak
16-20 Ekim tarihlerinde İstanbul Ri-
va’da yapılacak olan Milli Takım
seçmelerine katılmaya hak kazandı.
Milli takım yolunda önemli bir adım
atan Oğuz, başarısı ile Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor’un gurur
kaynağı oldu.

Farklı branşlarda elde ettiği ba-
şarılarla adından sıkça söz ettiren
Manisa Büyükşehir Belediyespor
Kulübü başarılarına bir yenisini
daha ekledi. Manisa Büyükşehir

Belediyespor’un genç futbolcusu
Oğuz Cengiz, İzmir’de yapılan
Bölge Seçmelerinde beğenilerek,
16-20 Ekim tarihlerinde İstanbul Ri-
va’da yapılacak olan Milli Takım
seçmelerine katılmaya hak kazandı.

“OĞUZ’UN BAŞARISIYLA 
GURURLANDIK”

Genç yeteneği tebrik eden Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor
Kulüp Başkanı Mehmet Güzgülü,
“Manisa Büyükşehir Belediyespor
Kulübü olarak ülke sporuna adını
yazdıracak sporcular yetiştirmek
için emin adımlarla çalışmalarımızı

sürdürüyoruz. İnanıyorum ki, önü-
müzde günlerde başarısıyla gurur-
landığımız Oğuz Cengiz gibi çok
sayıda Manisalı sporcumuzun ba-
şarısı ortaya çıkaracaktır. Bu an-
lamda Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün’ün spora
verdiği destekle, gençlerimizin ve
çocuklarımızın spor yapmaları
adına tüm imkânlarımızı seferber
ettik. Genç sporcumuz Oğuz Cen-
giz’i tebrik ediyor, İstanbul’da yapı-
lacak olan Milli Takım seçmelerinde
de başarılar diliyorum” ifadelerinde
bulundu.Spor servisi

KAFKAS
3. KEZ
DALYA

DiYECEK
AKHİSAR Belediyespor

Teknik Direktörü Tolunay
Kafkas, kulüp takımları kari-
yerinde 300. sınavını hafta
sonu Trabzonspor'a karşı
verecek.

Teknik direktörlük kari-
yerinde Akhisar Belediyes-
por'dan önce Kayserispor,
Gaziantepspor, Trabzons-
por ve Kardemir Karabüks-
por'da görev yapan Kafkas,
bir dönem de Türkiye Fut-
bol Federasyonu Futbol
Gelişim Direktörlüğü gör-

evini üstlendi. Kulüp takımları kariyerinde Süper Lig'de
237, Türkiye Kupası'nda 51, UEFA Avrupa Ligi'nde 10
ve TFF Süper Kupa'da 1 maçta görev yapan Tolunay
Kafkas, bu hafta sonu Trabzonspor maçıyla, kulüp ta-
kımlarındaki 300. maçına çıkacak.

Futbolculuk hayatının büyük bir bölümünü Trab-
zonspor'da geçiren Kafkas, 1995-1996 sezonunun
16'ıncı haftasındaki Karşıyaka maçında bordo-mavili
takımın ligdeki bininci golü atan isim olmuştu.

Süper Lig'de 237 maçta 88 galibiyet, 66 beraberlik
ve 83 yenilgi yaşayan Tolunay Kafkas'ın takımları, bu
müsabakalarda 273 gol atarken kalesinde 245 gol
gördü.

Kafkas, 2008-2009'da Kayserispor'un başında Tür-
kiye Kupası sevinci yaşadı.

300. MAÇ TRABZONSPOR'A KARŞI
Akhisar Belediyespor Teknik Direktörü Tolunay Kaf-

kas, AA muhabirine yaptığı açıklamada, Trabzons-
por'da oynarken bordo-mavili ekibin Süper Lig'deki
1000. golünü attığını hatırlatarak, "Teknik direktörlük
kariyerimin 300. maçı da Trabzonspor'a denk gelmiş.
Böyle sıfırlı rakamlar herhalde bana denk geliyor." dedi.

Bu tablonun kendisi için gurur verici olduğunu kay-
deden Kafkas, sözlerini şöyle sürdürdü:

"300 maça çıkmak kolay değil, 49 yaşında olup
300. maça çıkıyorum. Hem Avrupa kupaları hem lig.
Federasyonda da geçirdiğim 3,5 yılım var. Ümit Milli
Takım, 19 Yaş Altı Takımı'nın yanı sıra gençlik gelişim
direktörlüğü yaptım. Oldukça deneyimli bir teknik ada-
mım. Yaşımın genç olmasına rağmen, hem yöneticilik
hem eğitmenlik hem de teknik direktörlük tarafım var."

"KENDİMİ GELİŞTİRMEYE DEVAM EDİYORUM"
Kafkas, her geçen gün kendini geliştirmeye çalıştı-

ğını belirterek, şöyle konuştu:
"Özellikle de iyi iletişim, doğru iletişim kurmaya çalı-

şıyorum. Zaten antrenman konusunda oldukça iyi bir
yerde olduğumu biliyorum. Çalışıyorum, devamlı kay-
nak araştırıyorum. Antrenörlük böyle bir meslek, antre-
nörlük uzun bir yolculuk, nerede ve nasıl bir iş
çıkaracağınız çok belli olmuyor. Teknik direktörlük
tutku, sabır ve inat işi, bu üçü de bende var. Umarım
bu üçüyle birlikte Akhisar Belediyespor'da kalırım. Çok
başarılı olurum, devamını getiririm."Spor servisi

AKHİSAR BELEDİYESPOR'DA 
RODALLEGA DÖNDÜ

SPOR Toto Süper
Lig'de milli maç arasının ar-
dından pazar günü oynaya-
cağı Trabzonspor
deplasmanına hazırlanan
Akhisar Belediyespor'da
ayak parmaklarındaki
ezilme nedeniyle bir süredir
takımdan ayrı çalışan Ro-
dallega iyileşti. Ligde bu

sezon tek golünü ilk hafta
Kayserispor'a attıktan
sonra 5 maçtır suskun
kalan yıldız futbolcu, nor-
mal idman düzenine geçti.

Ligin ilk haftasında Kay-
serispor'u deplasmanda
yendikten sonra galibiyete
hasret kalan yeşil siyahlı-
larda Teknik Direktör Tolu-

nay Kafkas, öğrencilerini
psikolojik olarak da motive
etmeye çalışıyor. Oyuncula-
rıyla sık sık toplantı yapan
tecrübeli teknik adam, eski
takımı Trabzonspor'un son
3 maçını izletip rakibin
eksik yönlerini futbolcula-
rına adeta ezberletiyor. 

Spor servisi

NAMAĞLUP ALAŞEHİR BELEDİYE SPOR KADIN VOLEYBOL
TAKIMI ZORLU ENERJİ DESTEĞİ İLE 1. LİG’E HAZIR

ZORLU Enerji sponsor-
luğu ile sezonu namağlup
geçirerek 1.Lig’e yükselen
Alaşehir Belediye Spor
Kadın Voleybol Takımı,
2016-2017 sezon maçla-
rına başlıyor. Zorlu Enerji
Genel Müdür Yardımcısı Ali
Kindap “Sorumlu yatırımcı
bakış açışısyla yatırımları-
mızın bulunduğu bölge-
lerde sporu destekleme
konusunda aktif rol alıyo-
ruz” açıklamasında buluna-
rak Alaşehir Belediye Spor
Kadın Voleybol Takımı’na
destek veriyor olmaktan
büyük bir mutluluk duyduk-
larını söyledi. 

Zorlu Enerji desteğiyle
2015-2016 sezonunu na-
mağlup geçiren Alaşehir
Belediye Spor Kadın Voley-
bol Takımı, yeni sezonda

Sultanlar Ligi’ni hedefliyor.
2015-2016 sezonunda oy-
nadığı 27 maçın tamamını
kazanarak yakaladığı başa-
rıyla 1. Lig’e yükselen Ala-
şehir Belediye Spor Kadın
Voleybol Takımı, 2016-2017
sezonunda ilk maçını 15
Ekim Cumartesi günü saat
13:00’te kendi evinde Kar-
şıyaka Asrın Grup’a karşı
oynayacak. Alaşehir Bele-
diye Spor Kulübü’nün
Bayan Voleybol Takımına
3’üncü ligde oynadığı
2014-2015 sezonundan bu
yana sponsor olan Zorlu
Enerji, 1.lige çıkma başarı-
sını gösteren takıma  yeni
sezonda da desteğini sür-
dürecek.

“ALAŞEHİR’İN SARI 
MELEKLERİ BİZİM İÇİN

GURUR KAYNAĞI”

Alaşehir’in Sarı Melek-
leri olarak kabul edilen
Alaşehir Belediye Spor
Kadın Voleybol Takımı’na
destek veriyor olmaktan
büyük bir mutluluk duy-
duklarını kaydeden Zorlu
Enerji Genel Müdür Yar-
dımcısı Ali Kindap, “Zorlu
Enerji Grubu olarak so-
rumlu yatırımcı bakış açı-
sıyla, yatırım
bölgelerimizde çocuk ve
gençlerin spora teşvik
edilmesi amacıyla yerel
amatör spor kulüplerini
destekliyoruz. Bu bakış
açısıyla 2014-2015 sezo-
nundan bu yana sponsoru
olduğumuz Alaşehir Bele-
diye Spor Kadın Voleybol
Takımı’nın 2015-2016 se-
zonunda yakaladığı başarı
bizim için ayrıca bir gurur

kaynağı oldu. Kendilerini
tebrik ediyor, yeni sezonda
başarılar diliyoruz” diye
konuştu.  

3 BİN ÇOCUK VE 
GENCİN SPOR YAPMASI

DESTEKLENİYOR 
Zorlu Enerji Grubu, Ma-

nisa Alaşehir Belediye
Spor Kadın Voleybol Ta-
kımı haricinde Osmaniye
Demirspor Kadın Futbol ve
Voleybol Takımları, Tunceli
Ovacık Ulaş Spor Futbol
Kulübü, Denizli Spor Fut-
bol Takımı ve Tercan Bele-
diye Spor Kulübü’ne
destek veriyor. Ali Kindap,
sorumlu yatırımcı bakış
açısının bir yansıması ola-
rak toplumsal ve kültürel
kalkınmayı desteklemeyi
önemsediklerini dile geti-
rerek, desteklenen kulüp-

lerin açmış olduğu yaz ve
kış spor okul ve kursları ile
yaklaşık 3 bin çocuk ve
gencin spor yapmasına
olanak sağlandığını hatır-
lattı. Spor servisi

ŞAMPİYON İSPANYA YOLCUSU
MOTOSİKLETTE sü-

persport kategorisinde
5'inci dünya şampiyonlu-
ğuna koşan milli sporcu-
muz Kenan Sofuoğlu'nun
kurduğu, "Geleceğin Yıl-
dızları" takımına seçilen ve
European Junior Cup'ta
ülkemizi temsil eden Tur-
gutlulu Furkan Eryılmaz,
hafta sonunda İspanya'da
piste çıkacak. 15-16
Ekim'de Jerez Pisti'nde
düzenlenecek 7 ve 8'inci
ayak yarışlarına katılacak
genç sporcu, yarın İspan-
ya'ya gidecek. 

İyi bir hazırlık dönemi
geçirdiğini dile getiren Fur-
kan Eryılmaz, "14
Ekim'deki antrenman sü-
rüşünün ardından cumar-
tesi günü 7'inci, pazar
günü ise 8'inci yarış koşu-
lacak. Bu iki yarışla sona
erecek 2016 sezonunu en
yüksek puanla, sıralama-
daki en iyi yerde bitirmek
istiyorum. Bu yıl benim için

tecrübe dönemi oldu.
Önümüzdeki sezon çok
daha başarılı sonuçlar ala-

cağıma inanıyorum" şek-
linde konuştu.

Spor servisi
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GRANDMEDICAL BÜYÜKŞEHiR
BELEDiYESPOR’A SPONSOR OLDU

Manisaspor taraftarlarına müjde. Yayın çi-
lesi bitti. TFF 1.Lig maçları yeniden TRT’de

VOLEYBOL Bayanlar
1. Ligi A Grubu’nda 2016-
2017 sezonu 15 Ekim Cu-
martesi günü oynanacak
müsabakalarla start ala-
cak. Manisa Büyükşehir
Belediyespor, ligin ilk haf-
tasında İstanbul temsilcisi
Yeşilyurt ile kozlarını pay-

laşacak. Sezona galibi-
yetle başlamak isteyen
yeşil beyazlılar, tüm Mani-
salı sporseverleri ilk maçta
kendilerini yalnız bırakma-
maya çağırdı.

Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor, voleybolda se-
zonu açıyor. Yeşil beyazlı

takım, sezonun ilk ma-
çında Yeşilyurt ile karşı
karşıya gelecek. Geçen
sezon sergilediği başarılı
performansı sürdürmeyi
hedefleyen Büyükşehir’in
Sultanları, açılış maçında
galibiyet alarak lige moralli
başlamak istiyor. Tarık

Almış Spor Salonu’nda Ye-
şilyurt’u ağırlayacak olan
Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor, 15 Ekim Cumartesi
günü saat 16.30’da başla-
yacak karşılaşmada Mani-
salı sporseverleri
karşılaşmaya davet ediyor.
Spor servisi

MANİSA Büyükşehir
Belediyespor, Grandmedi-
cal Hospital ile sponsorluk
anlaşmasına vardı. Düzen-
lenen sponsorluk anlaşma-
sına göre Manisa
Büyükşehir Belediyes-
por’un bütün branşların-
daki sporcuların sağlık
alanındaki ihtiyaçlarını
Grandmedical Hospital
karşılayacak.

Grandmedical Hospi-
tal’da imzalanan sponsor-
luk anlaşmasına, Manisa
Büyükşehir Belediyespor
Genel Koordinatörü Alpars-
lan Ustamehmetoğlu, Ma-
nisa Büyükşehir
Belediyespor Voleybol

Şube Sorumlusu Tolga
Tunç Çalışkan, Amatör
Branşlar Sorumlusu Metin
Memiş ile birlikte Hastane
Başhekimi Mümtaz Kahya
katıldı. Gençlere spor ola-
nağı sağlayan ve bütün
branşlarda başarı hedefle-
yen Manisa Büyükşehir
Belediyespor’a sponsor ol-
maktan dolayı mutlu olduk-
larını ifade eden
Grandmedical Hospital
Başhekimi Mümtaz Kahya,
imzalanan sponsorluk an-
laşmasının iki tarafa da ha-
yırlı olması temennisinde
bulundu. Kahya,  Manisa
Büyükşehir Belediyespor
ile sponsorluk anlaşması

imzaladıkları için mutlu ol-
duklarını belirterek, “Biz
bütün sporcularımıza sağ-
lıklı günler diliyoruz. İnşal-
lah bizlere sağlık alanında
ihtiyaç duymazlar. Ancak
ihtiyaç duydukları zaman
biz yanlarındayız” dedi.

BÜYÜKŞEHİR’DEN
TEŞEKKÜR

Grandmedical Hospital
ile imzalanan sponsorluk
anlaşmasından dolayı has-
tane yönetimine teşekkür
eden Manisa Büyükşehir
Belediyespor Genel Koor-
dinatörü Alparslan Usta-
mehmetoğlu, anlaşmanın
iki taraf içinde hayırlı olma-

sını diledi. Grandmedical
Hospital’ın Manisa’da sağ-
lık alanında önemli hizmet-
ler verdiğinin altını çizen
Genel Koordinatör Usta-
mehmetoğlu, “Hastanemiz
sağlıkta ki başarılarının yanı
sıra sosyal alanda da etkili
olduğunu imzaladığımız bu
sponsorluk anlaşması ile
gösterdi. Ben bu sponsor-
luk anlaşmasında bizlere
destek veren Grandmedi-
cal Hospital Yönetim Kuru-
lu’na ve Başhekim Mümtaz
Kahya’ya yönetim kurulu-
muz ve sporcularımız adına
teşekkürlerimi sunuyorum”
diye konuştu.

BAŞBAKAN Yar-
dımcısı Numan Kurtul-
muş, TRT’nin Spor Toto
Süper Lig özetleri ve
TFF 1. Lig maçlarının
yayın hakkını aldığını
açıkladı.

TFF 1. Lig'de 6 hafta
geride kalırken, yaşanan
yayın krizi gündemden
düşmemişti. Başbakan
Yardımcısı Numan Kurtul-
muş, futbolseverlere müj-
deli haberi sosyal medya
hesabından verdi. Kurtul-
muş, yaptığı açıklamada
TRT'nin Spor Toto Süper
Lig özetleri ve TFF 1. Lig
maç yayın hakkını aldığını
belirtti.

Başbakan Yardımcısı
Kurtulmuş, açıklama-
sında şu ifadelere yer
verdi:

"Futbolseverlerin özet
görüntü çilesi sona erdi.
TRT, Spor Toto Süper
Lig'in özet görüntü hakla-
rını aldı. Sporseverlere
hayırlı uğurlu olsun. Ay-
rıca TFF 1. Lig maçları da
TRT tarafından yayınlana-
caktır. Futbolseverlere
hayırlı uğurlu olsun. İyi
seyirler... Başta futbolse-
verler olmak üzere tüm
vatandaşlarımız adına
Gençlik ve Spor Bakanlı-
ğı'na, TFF'ye ve TRT'ye
teşekkür ederim."

MANİSA OSB’de fabrikaları olan ve
Manisa’dan tüm dünyaya açılan Vestel,
Türkiye Voleybol Federasyonu'nun üst-
lendiği organizasyonların sponsoru oldu.

PARAYI MANİSA’DA KAZANIYOR
REKLAMI BAŞKASINA VERİYOR
Fabrikalarının Manisa’da olmasına

rağmen ne voleybol ne basketbol ne de
futbol takımı bulanan Vestel’in Manisa’da
faaliyet gösteren spor kulüpleri yerine
başka şehirlerin takı-

mına sponsor olması herkes var da Mani-
sa’ya yok mu sorusunu akıllara getirdi.

ANLAŞMANIN 
DETAYLARI;

Anlaşma kapsamında Türkiye'nin
kadın voleybolunda en üst ligi, iki sezon-
luğuna Vestel Venus Sultanlar Ligi adını
aldı. Vestel, Türk Milli Voleybol Takımları
ana sponsorluğu yanı sıra, TVF tarafından
düzenlenen Efeler Ligi, Kupa Voley, Pro
Beach Tour ve diğer organizasyonlarının

da resmi sponsorluklarını üstlendi.
Vestel, Türk voley-

bolunun geleceğini
şekillendiren ve yüz-
lerce sporcunun
yetişmesini sağla-
yan TVF Voleybol
Okulları Fabrika

Voleybol'u da resmi
sponsor olarak destek-
leyecek. A Milli Erkek
Voleybol Takımı, Vestel
logolu formalarla mü-
cadele edecek. Spor
servisi

BUNDAN
önce Denizlis-
por’a sponsor
olan, yakın za-
manda da
Trabzons-
por’un yeni
stadyumuna
ismini vereceği
öğrenilen Vestel,
spor dünyasına bu
kadar yatırım ya-
parken Manisa’yı
es geçmesi tepki-
lere neden oldu.

HERKESE VAR MANiSA’YA YOK

SULTANLAR, iLK SINAVINDA
YEŞiLYURT’U AĞIRLIYOR 

MANiSASPOR’UN
MAÇLARI TRT’DE

Ahmet Nazif

Zorlu
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